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Zápisnica 

z 4.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 6. júna 2019 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac: Dobrý večer, dovoľte aby som vás privítal na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré 

bolo navrhnuté s týmto programom:  

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení 

5. Záverečný účet obce za rok 2018, keďže som dostal zápisnicu z finančnej komisie, tak tam 
vložíme šiesty bod  

6. Rozpočtové opatrenia obce Ľubietová 

7. Majetok obce 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Záver 
Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo na doplnenie do, nech sa páči 
Pavol Šimun – ešte tam potom po  kontrole  uznesení tam doplnenie toho člena komisie, toho Petra do 
stavebnej komisie, čo sme tam zabudli 
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže to bude bod päť – doplnenie člena komisie  
Pavol Šimun – šestka záverečný účet, sedmička rozpočtové opatrenia, osem majetok obce, deväť rôzne, 
desať diskusia a jedenásť záver 
Ing. Pavel Zajac – dobre, poprosím má ešte niekto nejaký návrh  bod do programu  
Ing. Marián Benka  - sú tam aj naše uznesenia  
Ing. Pavel Zajac – sú v uzneseniach, tam vy máte jedno uznesenie zmenu programu, počkajte chvíľku  
musím to nájsť, vy ste si dali jedno uznesenie to je – zmenu programu za účelom prerokovania zmien 
rozpočtu a záverov finančnej komisie, čiže, tam zmenu programu, čiže dáme rozpočtové opatrenia 
plus  prerokovanie záverov finančnej komisii, hej 
Ing. Marián Benka  - takže je to tam všetko 
Ing. Pavel Zajac – áno, ja som to tam dal, čiže ten bod číslo momentálne sedem ten bude znieť, bude 
znieť  
Pavol Šimun – rozpočtové opatrenia 
Ing. Pavel Zajac – prerokovanie zmeny rozpočtu  a záverov finančnej komisie, dobre 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení  

5. Doplnenie členov sociálnej zdravotnej komisie 

6. Určenie osôb na podpisové vzory 
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7. Inventarizácia majetku obce. 

8. VZN obce o verejných oceneniach obce Ľubietová, Smernica o používaní služobných vozidiel 
obcou Ľubietová, Organizačný poriadok obecného úradu,  

9. Majetok obce 

10. Rôzne 

11. Diskusia 
12. Záver.  
Ing. Pavel Zajac – má ešte niekto niečo do programu, kto je za, aby sme sa riadili týmto programom 
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, všetci, je niekto proti, zdržal sa, ďakujem, určenie zapisovateľa, za 
zapisovateľku určujem pani Zuzana Kútnu, hej, a za overovateľov Paľa Šimuna a Petra Sedláčeka, 
má niekto nejaký iný návrh   
Pavol Šimun – ja som sa ešte chcel spýtať, prezenčku nemáme 
Ing. Pavel Zajac – na stole je  

     Pavol Šimun – počkaj, nech sa poslanci popodpisujú, nie sú všetci podpísaní, nech vieme, koľko  nás 
je  

 

Uznesenie OcZ 4 – 1/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  schvaľuje 
program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

 
Pavol Šimun Uznesenie OcZ 4 – 2/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
určuje  

Zuzanu Kútnu  za zapisovateľku zápisnice 

Ing. Sedláček Peter a Šimun Pavol za overovateľov zápisnice 
Ing. Pavel Zajac  - ďakujem, kto je za, piati hlasovali za, kto je proti, čo, hlasujete za, za dobre ďakujem, 
čiže všetci boli za 
Pavol Šimun – všetci za  
Ing. Pavel Zajac – dobre návrhovú komisiu, Paľo Šimun predseda, člen Ing. Peter Sedláček, Katarína 
Resutíková Mandyčevská  
Pavol Šimun Uznesenie OcZ  4 – 3/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová   
           Obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

            volí   

            návrhovú komisiu v zložení: 

                    Pavol Šimun                                                 predseda 

             Ing. Peter Sedláček                                              člen 

                    Katarína Resutíková Mandyčevská                 člen 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, ideme na kontrolu uznesení, čítam 

uznesenia z ôsmeho marca, program, zapisovateľ, overovatelia, návrhová komisia, správu o plnení 

uznesení, teraz vlastne sú za členov sociálno zdravotnej komisii je Helena Muránska, Fajferová Janka, 

schvaľuje Ing. Mariana Benku a Jána Turčana  na podpisové vzory podľa VZN zásady hospodárenia 

s finančnými prostriedkami, inventarizačné komisie – k tomu má vlastne uznesenie pripravené finančná 

komisia, schválenie VZN obce o udeľovaní čestného občianstva obce Ľubietová, ceny obce, ceny 

starostu obce a udelenie pamätaného listu obce, VZN bolo zverejnené, schvaľuje zmenu VZN na určenie 

preventívnych opatrení na obmedzenie následkov živelných pohrôm a povodní, sa mi zdá, že táto zmena 

bola zverejnená a neviem, či to máme schváliť alebo nie, ale  priznám sa, že teraz neviem, dobre, štatút 

krízového štábu berie na vedomie, organizačný poriadok obecného úradu predložený starostom obce, 

smernicu o používaní služobných vozidiel obcou Ľubietová predloženú hlavnou kontrolórkou obce, všetky 
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tieto dokumenty sú zverejnené na stránke, berie na vedomie zásady zabezpečovania sobášnych obradov 

v matričnom obvode obce Ľubietová, odpredaj pozemku to je tuto pani Strnisková, to bolo dané na 

kataster, je to zaplatené, zmluva bola urobená, Veronika Filadelfiová tiež, bolo to vlastne odkúpené ten 

zvyšok cesty  štrnásť metrov štvorcových, schvaľuje, berie na vedomie žiadosť o odkúpenie časti 

pozemku parcela E920/2 o výmere 21372 m2 priznám sa, k tomuto som nedostal geometrák 

Bc. Zdenko Urva – tu je  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, čiže si to poprosím vás, dajte a ideme to zverejniť, tak potrebujem vlastne 

čísla parcely a takéto veci, dobre, BAUTRADE viete, že je vlastne prichystaný geometrák takže tam 

musíte rozhodnúť, ktoré parcely firme Bautrade, aby sme to zverejnili, žiadosť spoločenstva vlastníkov 

bytov Ľubietová o odkúpenie , majú žiadosť budeme sa ňou zaoberať, neschválili sme žiadosť Denisy 

Filadelfiovej o odkúpenie časti pozemku KN E 1146, to je vlastne ten vstup k nim a Jaro Ivanič, odpustenie 

nájmu za prenájom priestorov firme MAM keramické kachle, s tým, že teda má tu žiadosť na predĺženie 

tej prevádzky preto že je vo vysokom štádiu tehotenstva a nestihne to vypratať, špecifikácia parciel 

k nájomnej zmluva pre Ľuboša Holíka Slovenská Ľupča, to bolo zmenené v zmluve, navýšenie finančných 

prostriedkov na projektovú dokumentáciu školskej jedálne tisíc päťsto euro z finančného 

prebytku  obecného rozpočtu, tam vlastne to vlastne projektová dokumentácia bola dokončená 

momentálne je v štádiu vyjadrovačiek, čiže sú rozposlané paré po jednotlivých inštitúciách ako náhle sa 

vrátia tak pôjde to stavebné povolenie na to, odloženie sťažnosti Mareka Fujdiaka, to je to, čo sme riešili 

a potom následne podanie sťažnosti Mareka Fujdiaka, ktorým sa zaoberá komisia  ochrany verejného 

poriadku, to bolo prerokované, starostu obce zabezpečiť prejednanie alternatívy na realizáciu 

vybudovanie prístupových ciest k vodnému toku Hutná do uloženia priepustí potoka Hutná, vec prejednať 

s vlastníkmi pozemkov podľa návrhu komisie životného prostredia, ako náhle asi tri dni po zastupiteľstve 

som mal mail s pani Filadelfiovou, ktorá sa cítila byť dotknutá na to, čo som povedal na obecnom 

zastupiteľstve Ľubietová, ale ja som povedal len jednu vec, že mi sme vypracovali geometrický plán 

a skrátka pani Filadelfiová nesúhlasila s odpredajom tejto parcely, nič iné som nepovedal, hej, tak že ako 

neviem  čím by bola dotknutá a ako hovorím, týmto aj komunikácia skončila a hovorím, svojim spôsobom 

povedala, ja som sa akože ospravedlnil, že som povedal iba toto a neviem, či som niečo iné povedal, 

osobne si myslím, že nie, tak že hovorím, na tomto to skončilo a momentálne sa v tom nepokračuje, 

starostu obce na vydanie rozhodnutia na odstránenie hospodárskej stavby postavenej na prekrytej časti 

vodného toku Hutná v dolnej časti obce, po dohode s pani Majerovou Dankou viem, že tá koliba sa 

presunula o kus vyššie, čiže mala by byť už premiestnená, odstúpenie Jozefa Grexu s redakčnej rady 

Ľubietovských novín, za kronikárku obce Ľubietová Alexandru Majerovú, rozprával som sa teraz o tom 

s pani hlavnou kontrolórkou že teda by sme s ňou spravili nejakú zmluvu ale údajne kultúrna komisia chce 

spraviť nejaké, čo to, nejaké, smernicu na odmeňovanie kronikára, čiže počkáme, kým pani Majerová 

spraví smernicu na oceňovanie kronikára, správu o vykonanej kontrole za druhý polrok 2018 a vstup obce 

Ľubietová do OCR stredné Slovensko, tam sme poslali prihlášku s tým, že teda budeme prijatý na 

najbližšom valnom zhromaždení, vydanie 500 kusov päťdesiat dva týždňového a päťdesiat kusov 

nástenného mesačného kalendára obce na rok 2020 podľa cenovej ponuky od pani Zuzany Krištofičovej 

– doručil som pani Krištofičovej toto uznesenie s tým, že do dnešného dňa sa neozvala že či na tom 

pracuje, či potrebuje nejakú objednávku alebo niečo, nech sa páči otázky 

Ing. Marián Benka – ja by som sa vrátil, tie podpisové vzory boli ako ukončené 

Ing. Pavel Zajac –tak ako, my to môžeme iba zobrať, akože ,ako  ja nevidím dôvod prečo by ste to vy 

dvaja nemali podpisovať tieto veci, ja si myslím, že sa to už podpisuje, či nepodpisuje  

Ing. Marián Benka – nepodpisuje sa nič, práve že  
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Ing. Pavel zajac – dobre,  vyriešim s hlavnou kontrolórkou, či pani ekonómkou 

Ing. Marián Benka – tie podpisové vzory predsa musí niekto prichystať, nie  

Ing. Pavel Zajac – ale podpisové vzory načo, na internet banking 

Ing. Marián Benka – áno aj, aj na stráženie faktúr a finančných prostriedkov na účtoch  

Ing. Pavel Zajac – no dobre, čiže  

Ing. Marián Benka –  

Ing. Pavel Zajac – napravíme okamžite,  hneď zajtra, hej 

Ing. Marián Benka – ekonómka môže pripraviť, následne banka prevezme dokumentáciu 

Ing. Pavel Zajac – dobre, zavolám  vám, akú máte predstavu 

Ing. Marián Benka – ja nemám predstavu, to má predstavu  banka 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, má ešte niekto niečo k tomu, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – no ja nechcem veľmi zdržiavať v tomto bode, ale ja mám vlastne k samotnému 

bodu dve také pripomienky, jedna pripomienka je, že  neviem, čo ostatní, ale ja určite by som uvítal keby 

aj pani hlavná kontrolórka povedala občas niečo, ako sa ktoré uznesenia plnia a hlavne tie, s ktorými je 

problém to je za prvé a za druhé nechcem zaťažovať a strácať čas rokovaní teda rokovania obecného 

zastupiteľstva ale na obecný úrad v podstate komisia životného prostredia poslala päť zápisníc a okrem 

dvoch uznesení ktoré sme vypracovali ako komisia a kde sme opravili vznko konkrétne v článku sedem, 

je tam strašne veľa vecí ktoré si mal riešiť vrátane termínov a doporučení a tak ďalej, a tak ďalej preto  

nechcem to tu teraz čítať ale teda ja dávam návrh poslancom, alebo oznamujem že na prerokovanie, 

keďže sa samozrejme, prichádza, prišlo obdobie dažďov a búrok a v tejto situácii čo sa týka povodní sa 

nevyriešilo od januára ako sme začali absolútne nič tak ja teda žiadam poslancov  aby sme zvolali 

mimoriadne zastupiteľstvo pripravil som teda žiadosť, podpíšeme sa  a do dvoch týždňov musíš zvolať 

mimoriadne zastupiteľstvo s jedným jediným bodom teda okrem tých obligátnych, hej  protipovodňové 

opatrenia obce, nechcem sa s tým teraz zdržiavať, ale proste to bude zastupiteľstvo teda mimoriadne, 

venované len problematike povodní, respektíve odpadom a tak ďalej,  to je môj návrh 

Ing. Pavel Zajac – no dobre 

Ing. Peter Sedláček – s tým som skončil, áno  

Ing. Pavel Zajac - teraz iba zareagujem, že celkom to nie je pravda, lebo prebehlo jednanie  s SVPčkom, 

kde vlastne SVPčko nám našlo, našlo projektovú dokumentáciu a stavebné povolenie na ukladanie tých 

rúr do potoka, čiže vlastne prebehlo konanie, ktorým SVP priznalo že rúry v tom úseku kde je to  budú 

ich, s tým, že teda ešte nemáme rozhodnutie okresného úradu a hovorím, ďalšie veci ktoré sa tam riešia 

Ing. Peter Sedláček – ďalšie veci nechcem hovoriť preto 

Ing. Pavel Zajac – dobre 

Ing. Peter Sedláček – pozvali sme ťa, nemohol si, nemal si čas, teraz v stredu či v utorok keď si prišiel si 

po troch minútach, piatich minútach ušiel, že s nami debatovať nebudeš, na normálnu, regulérnu otázku 

si neodpovedal, plesol si dverami a odišiel si, takže preto riešim, chcem to riešiť  

Ing. Pavel Zajac – nie, ako,  nie, ja som neplesol dverami, neodpovedal som na otázku, mne bolo 

povedané, že som klamár, a ako skrátka tieto veci na tieto veci som ..., ďakujem, tak takto asi, hej, dobre, 

čiže dobre, podpíšete, doručíte, zvoláme 

Ing. Peter Sedláček – ďalej chcem poprosiť, že má to byť do štrnástich dni a na budúci týždeň, streda, 

štvrtok piatok som mimo Ľubietovej, tak potom na ten ďalší týždeň, ak môžem teda poprosiť,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto niečo ku kontrole uznesení, nikto, tak 

Pavol Šimun – ja sa teraz pýtam, prečítam uznesenie a spýtam sa či chcete doplniť niečo alebo nie  
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Pavol Šimun Uznesenie OcZ 4 – 4/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová berie 
na vedomie správu o plnení uznesení prednesenú starostom obce, teraz pán Benka mal pripomienku, 
Peter mal pripomienku ideme to tam zakomponovať ale to ideme brať ako fakt, že sa to rieši, nejakým 
spôsobom, keďže nikto nič, dobre, daj hlasovať 
Ing. Pavel Zajac – dobre,  
Ing. Marián Benka – ja by som pripomienku dal, že úloha zostáva otvorená a treba ju dotiahnuť,  termín, 
neviem, či koniec júla najneskôr 
Bc. Zdenko Urva – koniec júla  
Ing. Marián Benka - najneskôr 
Ing. Pavel Zajac – tak to budem musieť začať riešiť tam 
Ing. Marián Benka – tak do konca júna  
Pavol Šimun – aké to bolo uznesenie, nech  môžem dopísať 
Ing. Pavel Zajac – číslo OcZ 3-6/2019 
Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 4/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 
berie na vedomie správu o plnení uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, prednesenú starostom 

obce, s pripomienkami k uzneseniu číslo OcZ 3-6/2019 – zabezpečiť realizáciu 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, sme v bode doplnenie člena komisie, nejakým 

nedopatrením sa stalo, že Peter Kováč ako poslanec nebol zapísaný vlastne v uznesení  stavebnej 

komisie, čiže to znamená že teraz iba spravíme to, že obecné zastupiteľstvo Ľubietová volí Petra Kováča 

za člena stavebnej komisie 

Peter Kováč – nebolo to pred tým 

Ing. Pavel Zajac – je tam nejaký problém, že je rozdiel medzi zápisom a uznesením 

Pavol Šimun – vysvetlím, pri kontrole  zápisnice sa vlastne prišlo na to, že my sme sa vlastne dohodli na 

zastupiteľstve 7. januára že budeme voliť len predsedov komisií , niektorí si tam dali členov komisií, 

niektorí si dali komplet, lebo vedeli členov komisíí, niektorý si dali členov komisií a niektorí si nedali, 

členovia komisie boli v tom, že je tam zapísaný ale na  uznesení bol, ale v zápisnici, keďže sme sa 

dohodli, že len predsedov tak to nebolo prečítané, nebolo to povedané, čiže muselo sa zmeniť aj 

uznesenie lebo bolo zmätočné, opravilo, vypustilo sa a teraz Petra dovolíme do stavebnej komisii, toľko 

Ing. Pavel Zajac – poprosím uznesenie  

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 5/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová volí  

za člena stavebnej komisie Petra Kováča 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, sme v bode šesť záverečný účet obce za 

rok 2018, poprosím pána inžiniera Benku, predsedu finančnej komisie a potom poprosím pani hlavnú 

kontrolórku 

Ing. Marián Benka – záverečný účet obce, záverečný účet obce je predložený, zverejnený, je tam 

schodkové hospodárenie, je tam prebytkové hospodárenie schodkové bolo kapitálové hospodárenie sto 

tridsať päť tisíc bolo ..........finančnými prostriedkami čím sa dosiahlo prebytkové hospodárenie dvadsať 

šesť tisíc šesťsto deväťdesiat desiat sedem z titulu finančnej komisie navrhujeme aby sme  tento rozdeliť 

prebytok do fondov, do fondov  – na fond rozvoja a fond opráv vo výške ................. búchanie, nerozumieť, 

musím konštatovať, že v rámci, v rámci záverečného účtu obce boli prekročené, to, čo konštatovala aj 

hlavná kontrolórka, boli prekročené rozpočtové pravidlá a neboli dodržané rozpočtované položky obce, 

ktoré neboli ani do konca roka odsúhlasené a zmenené, neboli zmenené ani nenavrhnuté na zmenu, čiže 

tým pádom pokiaľ budeme hlasovať o záverečnom účte obce mali by sme hlasovať s výhradou, pokiaľ 

som sa pozeral do histórie dvetisíc šestnásť  s výhradou, pred tým presne to isté, nedodržiavanie 

rozpočtovej  disciplíny, v roku 2017 dokonca nebol odsúhlasený záverečný účet obce čím sme porušili 

zákon ministerstva financií a v roku 2018 máme zasa porušené rozpočtové hospodárenie, to znamená, 

chýba finančná disciplína na obci a na to sme sa zamerali aj v rámci tejto správy, ktorú sme urobili zo 
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zasadnutia finančnej komisií, kde hodnotíme ešte od januára zásadné nedodržiavané rozpočtové pravidlá 

obce , nie sme, by som povedal obec, ktorá, možno, že keby sme nemali peniaze ako obec, tak by to 

dodržiavanie bolo podstatne lepšie, tým, že ich máme tak sa šafári bez toho, nepoviem, že sa míňajú 

finančné prostriedky nejako bezúčelovo všetko je doložené dokladmi, ale nehospodári sa efektívne, chýba 

zverejňovanie objednávok na internete a na takúto veľkú obec ako sme my treba k rozpočtu pristupovať 

profesionálne, povinnosti ktoré nám z toho vyplývajú sú to, že pri schválení záverečného účtu s výhradou 

musíme nastaviť pravidlá a tie pravidlá je nastaviť ťažko lebo pravidlá nejaké sú a tie sa nedodržiavajú, 

čiže je to veľmi diskutabilné, ktorým smerom to robiť aby ten výkon práce bol efektívny aby sa dokázalo 

komunikovať a aby sa dodržiavali pravidlá, ktoré sa nastavia a nechal som aj kolovať zápisnicu máme tu 

Banícky deň, môžem k tomu konkrétne povedať, rok 2019 preto že ja osemnástku hodnotiť nechcem, bol 

som menovaný len v závere roka, došlo k tomu, že schvaľovali sme prostriedky že bude dotácia, pričom 

schvaľoval sa rozpočet 7.1. kde bolo tvrdené, že tá dotácia príde a 3.12. prišla správa na obecný úrad, 

že dotácia bola vyradená, že žiadosť bola vyradená z programu, preto že nespĺňala náležitosti a proti 

tomu sa nedalo odvolať, čiže ľubietovský banícky deň sa schvaľoval, rozpočet vo výške osemnásť tisíc 

je vyčerpaný, zaplatený v rozpočtových položkách, prostriedky na to rezervované neboli a to, čo sme 

schválili, že by  malo stačiť aj s tou dotáciou tak bolo výrazne prekročené, áno, realizátori boli spokojní, 

spokojní sú dodávatelia, ktorí sa tu zúčastnili  

Ing. Pavel Zajac – pán Benka, nechcem vás ako zastavovať, ale vráťme sa k záverečnému účtu, na toto 

máme zvlášť bod, bude to riešiť ten ďalší bod, hej 

Ing. Marián Benka – záverečný účet doporučujeme schváliť s výhradou,  

Ing. Pavel Zajac – k tomu budeme špeciálne hovoriť v tom ďalšom bode, hej, lebo k tomu máme 

špeciálne, hej, dobre 

Ing. Marián Benka – dobre, záverečný účet doporučujeme schváliť s výhradou, je potrebné, aby bol 

schválený   

Ing. Pavel Zajac – dobre, to rozdelenie, lebo nemám vlastne to rozdelenie päťdesiat a päťdesiat percent  

Ing. Marián Benka – hej, päťdesiat a päťdesiat, áno  

Ing. Pavel Zajac – čiže nejakých trinásť tisíc rezervný fond a zvyšok trinásť tisíc tristo štyridsať osem, 

osemdesiat dva  

Ing. Marián Benka -  trinásť tisíc tristo   štyridsať osem osemdesiat dva do fondu rozvoja a do fondu 

rozvoja opráv trinásť tisíc tristo  štyridsať osem do tvorby rezervného fondu  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, nech sa páči 

Tatiana Jancurová – doplním len inžiniera Benku, aby som sa neopakovala, stanovisko k záverečnému 

účtu obce za rok dvetisíc osemnásť bolo spracované k záverečnému účtu, k hospodáreniu a závery 

a odporúčania , záverečný účet  za rok dvetisíc osemnásť je spracovaný dôkladne v súlade s 

ustanovením § 16 zákona o rozpočtových pravidlách verejnej samospráva, hospodárenie obce, obec 

usporiadala svoje hospodárenie jednak k právnickým osobám, statnému rozpočtu a rozpočtu vyššieho 

územného celku, výsledok hospodárenia obce Ľubietová za rok dvetisíc osemnásť predstavuje  

26 697,65 eur, hospodárenie obce ........podmienku, zadlženosť obce je minimálna a zadlženosť je dve 

percentá a výška splátky je na úrovni zhruba šesť percent, závery a odporúčania – návrh k záverečnému 

účtu obce Ľubietová za rok dvetisíc osemnásť bol zostavený, spravovaný a zverejnený v súlade so 

zákonom o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, rozpočet výdavku na vybraných položkách bol 

prevedený bez schválenia úpravy rozpočtu v obecnom zastupiteľstve čím porušila paragraf  jedenásť 

odsek štyri zákona o obecnom zriadení a paragraf štrnásť zákona o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy konštatujem a zároveň odporúčam obecnému zastupiteľstvu v Ľubietovej celoročné 

hospodárenie  za rok dvetisíc osemnásť záverečný účet obce Ľubietová schváliť s výhradami  

Ing. Pavel Zajac – všetko, ďakujem, nech sa páči otváram diskusiu, nech sa páči 



 7 z 44 
 

Pavol Šimun – no ja by som naviazal na pani hlavnú kontrolórku v podstate tu minulý rok preto že bola 

podstatne vyššia suma vyčerpaná  čerpané mimo rozpočtu ktorý nebol odsúhlasený, máme to tu roky sa 

opakujúcu situáciu že peniaze sa jednoducho minú a obecné zastupiteľstvo neodsúhlasí alebo je obecné 

zastupiteľstvo postavené pred hotovú vec, keď peniaze sú vyplatené, vec je zrealizovaná a my potom len 

hádame na čo boli peniaze použité,  vezmite si, že za minulý rok bolo osemdesiat tisíc mimo rozpočtu, 

len toľko k tomu, výhrady, ja som sa bol spýtať pred zastupiteľstvom pani hlavnej kontrolórky, nech nám 

odporučí aké opatrenia máme my spraviť, čo môžeme, čo nám zákon umožňuje to sme všetko spravili, 

bohužiaľ sa to nerešpektuje, že my s tým už nemáme čo viac spraviť, môžeme zase neodsúhlasiť, čo 

nám to pomôže, vidíte, minulý rok sme neodsúhlasili, porušili sme zákon  aj tak nám je to nechcem 

povedať čo platné, a vidíte, je to asi tak ako pán Benka povedal, peniaze sú, tak sa kotúľajú, toľko 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, ďalší  

Ing. Peter Sedláček – ja by som sa predsa len spýtal, že čo sa stalo v podstate, keďže sme neschválili 

vlaňajší záverečný účet , že ako to skončilo  

Ing. Pavel Zajac – môže to skončiť jedine tým, jedine tým,  že dostaneme pokutu od ministerstva financií 

ako priznám sa, zatiaľ nikto v tom nič neriešil akože ministerstvo financií by to vlastne malo vedieť lebo 

všade sa všetko nahlasuje keď je schválený záverečný účet  a zatiaľ sa kvôli tomu nikto neozval  

Ing. Peter Sedláček – čiže ministerstvo financií fajn,  v Ľubietovej neschválili záverečný účet, ale kašleme 

na to, tak, hej  

Ing. Pavel Zajac – no to ja neviem, neviem, či môžem takto povedať za ministerstvo financií ale neviem 

ani aký tam je postup pri tom, takže neviem  

Ing. Peter Sedláček – no aj ja chcem vyjadriť názor, že neviem čo majú poslanci urobiť keď nemôžu 

zákonne sa domôcť v podstate toho aby neboli vylučovaný a obchádzaný nie len s plánovania ale aj 

s míňania peňazí rozpočtovaných, hej, míňa sa tak ako povedali moji predrečníci väčšinou mimo, teda 

mimo rozpočtovaných zdrojov a nestane s nič, urobili sme milión opatrení takých, aj tak sa neplnia 

a dovolili sme si vlani dokonca aj porušiť zákon aj tak sa nestalo nič tak kde je potom chyba, v poslancoch, 

na ministerstve financií, starostovi tak kde je potom chyba 

Ing. Pavel Zajac – môžem teda aspoň vedieť, čo ste vyčíslili osemdesiat tisíc že načo sa použilo tých 

osemdesiat tisíc,  

Pavol Šimun – tu nie je otázka načo, ty si 

Ing. Marián Benka – hlavne na 

Pavol Šimun – pani hlavná kontrolórka to tu vyčíslila 

Ing. Pavel Zajac – viete čo, ako hovorím, to je presne o tom, ako to tu funguje, tá komunikácia je zlá 

povedzme si to na rovinu, dobre, skúsime ju zlepšiť 

Ing. Marián Benka – pán starosta, prejdem priebežne k devätnástemu roku ako to tu funguje,  

Ing. Pavel Zajac – no 

Ing. Marián Benka  - schválili sme financovanie Baníckeho dňa,  

Ing. Pavel Zajac – pán Benka dôjdeme k tomu, dokončime záverečný účet  

Ing. Marián Benka – prišiel som a pýtam sa, chýbajú vám peniaze, nie nechýbajú 

Ing. Pavel Zajac – ja budem na to odpovedať v tom bode, hovorím, lebo teraz sme pri záverečnom účte 

dokončíme záverečný účet a potom ideme k tomu bodu, hej 

Bc. Zdenko Urva – ale to spolu súvisí čo hovoríš, všetko lebo niečo som mal aj ja, keď si mi povedal že 

prídeš 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, momentálne ja chápem že ekonómka toho mala veľa, teraz sme urobili 

opatrenia aby sme ju trošku odbremenili a poprosím, spravíme presne to že ekonómka bude zodpovedná 

zato aby pokým niečo vyplatí aby mala všetky veci 

Ing. Marián Benka – pán starosta ja vás zastavím, ja som jej zakázal aby vyplácala faktúry vy ste dali 

pokyn aby sa tie faktúry uhradili, tak ako má byť ešte viacej zodpovedná to je o dodržaní finančnej 

disciplíny, to nie je o tom, žeby my sme neschváli v rozpočte, ale je to názor zastupiteľov občanov , ktorí  
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povedia, dobre, tak toto sa schváli, toto je mantinel odtiaľ potiaľ, a vždy sme za tým mantinelom, tak je to 

chyba zastupiteľstva alebo koho je to chyba  

Ing. Pavel Zajac – pán Benka, dostaneme sa k tomu baníckemu dňu a ja potom na okraj všetkého  

Ing. Marián Benka – hovoríme o záverečnom účte obce  

Ing. Pavel Zajac – hovorím v tomto smere ja teda poprosím ekonómku, skrátka nebude vyplácať skrátka 

to, čo nebude v rozpočte, ďalšia vec je tá, ďalšia vec je tá, že teda naozaj, skrátka nech robí rozpočtové 

opatrenia vtedy, keď ich má a poprosím vás aby ste rozpočtové opatrenia skrátka promptne nejakým 

spôsobom proste riešili, prídeme k tomu, teda že, viete niekedy  naozaj sa to nedá 

Bc. Zdenko Urva – naviažem zase na to čo som ti vravel, sa mi zdá, že pred rozpočtom, vtedy keď sme 

mali rozpočet, tu si mi tvrdil že na multifunkčné ihrisko príde jedna faktúra na nejakých štyri tisíc euro, 

prišli dve na dvadsať dva, keď si vedel že príde faktúra, prečo si to do toho rozpočtu nedal 

Ing. Pavel Zajac – Peter či Zdeno,  

Bc. Zdenko Urva – no prečo si to nedal 

Ing. Pavel Zajac – ako náhle som tie papiere od PETERSvanu dostal, tak v tom momente som vám ich 

preposlal, v tom momente  

Bc. Zdenko Urva – komu, ja ich nemám 

Ing. Pavel Zajac - všetkým 

Bc. Zdenko Urva – tých dvadsať dva tisíc tá faktúra 

Ing. Pavel Zajac – všetky, tam bol ešte aj ten priepust, všetky som vám poslal, ja maily si odkladám, 

všetky som vám poslal, nedostal som reakciu absolútne žiadnu, ja len vysvetlím, prečo to bolo tak, ja len 

vysvetlím všetko prečo to bolo tak, my sme schválili ak si pamätáte a poprosím bývalých poslancov, že 

skrátka chceme gumoasfalt pod plochu a bola tam navýšený ten rozpočet  o desať tisíc euro, lenže čo sa 

stalo, firma Maro si tých desať tisíc stiahla od PETERSvanu  a tým pádom sa stalo to, že PETERSvan 

ocenil zemné práce na nejakú sumu, lenže zo strany Mara ju nedostali vyplatené, ale my sme tú , tú sumu 

o tých desať tisíc navýšenú mali, však na to máme uznesenie, je to tak 

Bc. Zdenko Urva – ale tá suma je dvakrát taká, tak potom za čo zobral sedemdesiat jedna tisíc lebo jak 

tak rátam to ihrisko stálo 

Ing. Pavel Zajac – ale Maro z tých peňazí vypláca aj PETERSvan, že skrátka PETERSvan nedostal to, 

čo vlastne mal dostať lebo skrátka Maro si stiahlo za tú gumenú vrstvu, ktorú natiahli na ten, na to ihrisko  

Bc. Zdenko Urva – dobre, a je o tom nejaký záznam, kto tam bol, nejaký stavebný dozor, veď niečo  sa 

musí vedieť, musí sa viesť stavebný záznam, nemôže len tak niekto prísť a povie, že toto chcem  

Ing. Pavel Zajac – Zdeno, keď som vám to poslal a preto som vám to všetkým poslal, aby sme si k tomu 

skrátka sadli, išli sme to prejsť lebo hovorím tak, ako som vlastne teraz riešil vaše reklamácie tak 

PETERSvan skrátka nastúpil opravil, čo bolo jeho chyba to je presne o tom, že musíme si sadnúť 

s PETERSvanom a on vám pekne, že toto je zaplatené, toto sme urobili, toto sa stalo 

Peter Kováč – ty si nám poslal všetkým a nedostal si ani od jedného reakciu a nechal si to plávať 

Ing. Pavel Zajac – no veď však dobre, a čo som s tým mal spraviť 

Peter Kováč – vyplatil si to, však spýtať sa na náš názor, čo k tomu máme  

Bc. Zdenko Urva – toto je presne to, čo vravíme, že sa tu vždy niečo vypláca navyše, mimo rozpočtu 

Ing. Pavel zajac – Zdeno poslal som vám to, keď mi to poslali asi v marci, asi v marci, hneď, keď si pozrieš 

na mail, takto ja som ho dostal a hneď som vám ho preposlal, ten istý deň, to krásne vidíš na tej, na tom 

maily, nech sa páči 

Pavol Šimun – ihrisko, ešte sme neuzavreli záverečný účet, k ihrisku keď sme odsúhlasili, že s ide robiť 

sme odsúhlasili sumu štyridsať jedna tisíc euro, štyridsať tisíc na ihrisko, sedem tisíc na zemné práce, na 

prípravu plochy podľa požiadaviek dodávateľskej firmy, potom prišli s tým, že, alebo dostal si ty 

informáciu, že na tej ploche sa nebude dať hrať tenis, že ak chceme tenis tak treba pod to nejakú 

spevnenú gumovú podložku,  ktorá má nejaké vlastnosti lepšie a bude tam tá loptička lepšie skákať, 

keďže vieme, že tam pred tým chodili ľudia hrávať tenis dohodli sme sa, že to odsúhlasíme, navýšili sme 
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sumu o desať tisíc euro, toľko požadovala firma, ktorá dodávala ihrisko, to bolo päťdesiat sedem tisíc 

v ďalšom rozpočtovom opatrení si navrhol, že proste treba tú sumu navýšiť na viac a odsúhlasilo sa 

sedemdesiat tisíc komplet,  

Ing. Pavel Zajac – ale aj s dotáciou, ale aj s dotáciou 

Pavel Šimun – áno, dobre, ale sedemdesiat tisíc samozrejme že aj s dotáciou, ale chceš mi povedať že 

teraz to ihrisko bude stáť deväťdesiat tisíc, Paľo, veď ale keď pred dvoma rokmi odvolali Plavčana sme 

mali túto istú žiadosť a zrušili fondy tak MARA prišla a povedala, že nám to spraví za tridsať šesť tisíc, 

vtedy som ti povedal, máme peniaze poďme to spraviť, nie a teraz nás to stojí deväťdesiat , kde sú 

peniaze a k tomu že vravíš, že nás informuješ, ty že nás informuješ a pošleš nám to potom keď je to 

vyplatené a keď je už rozhodnuté a spravené, čo my teraz môžeme spraviť akurát sa tu teraz môžeme 

takto dišputovať do polnoci, doniesť si duchny a driemať,  a ráno môžeme pokračovať a výsledok bude 

aj tak taký že už majú vyplatené deväťdesiat tisíc, aký to má zmysel 

Stanislav Sedláček – a čo je s tými stromami ďalej,  aký je postup ďalej, veď to sa nedoriešilo nič 

Pavol Šimun – ale Stanko, ja ti niečo, keď sa išlo ihrisko robiť, ja som sa spýtal, či  

Stanislav Sedláček – čo to mohli obecný spraviť z rebríka tak sa tam išlo s plošinou, čo by som to bol ja 

z rebríka opílil ešte dodrbú ďalšie veci, hej a to je celá vec to je celá vec obecného úradu, celá vec 

obecného úradu   

Pavol Šimun – keď sa išlo ihrisko robiť, keď sme sa dohadovali vtedy sme sa s Kováčom spýtali, že či sa 

tam zmestí, či nehľadáme iné miesto na to, super, fajn, všetko tam bude, pán Galuška to meral, je to 

fantastické, s pánom Černákom to skontrolovali to je ako riť na šerbel, bác zasa nie 

Stanislav Sedláček – tak  jasné 

Bc. Zdenko Urva – to bolo len margo toho, tých minutých peňazí 

Pavol Šimun – poďme k záverečnému účtu, ak nikto nič nemá tak poďme prijať uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Pavol Šimun – môžem čítať 

Ing. Pavel Zajac – ja neviem, ak nechce nikto diskutovať  tak nech sa páči 

Ivan Chládek – tak toto je zatiaľ vec poslancov a teba, občania sú z toho vonku 

Pavol Šimun – nie, môžu aj občania  

Ing. Pavel Zajac – nikdy sme tu nebránili rozprávať komu vek,  nech sa páči 

Zora Garajová – ja sa už dlho hlásim, zastupiteľstvo čo zastupiteľstvo sa hovorí o tom že sa porušuje 

finančná disciplína a tu sa potom preťahuje čas, háda sa ja sa pýtam poslancov aj vás, či nie sú nejaké 

postihy za to, že sa porušuje disciplína,  

Pavol Šimun – Zorka nie, lebo sme samospráva, spravujeme si to sami, alebo spravuje to sám, my si 

tento problém máme vyriešiť vo voľbách, vyriešili sme ho, viackrát, k spokojnosti občanov  

Zora Garajová – a nejaké vnútorné pravidlá, keď sa to poruší  

Pavol Šimun – to nie sú vnútorné, na to sú štátne zákony, prijaté Slovenskou národnou radou ktoré jasne 

hovoria o tom ako sa čo dá robiť  

Ing. Marián Benka – len sa nerobí  

Ivan Chládek – môžem ešte ja 

Ing. Pavel Zajac – no, nech sa páči 

Ivan Chládek – takto, kontrolovať starostu môže jedine hlavný kontrolór, čiže u nás je to pani hlavná 

kontrolórka a keď sú až  takéto nedostatky, čo je vážne porušenie finančnej disciplíny a nerozpočtované 

prostriedky sa takýmto spôsobom, šlendriánsky naozaj uvoľňujú a platí sa to a poslanci o tom nevedia 

tak to sú vážne veci a dokonca hlavná kontrolórka, nakoľko môže robiť kontrolu aj čo sa týka starostu 

môže dokonca podať aj trestné oznámenie a čo by som povedal to nie je ďaleko od toho, že kľudne môže 

podať na pána starostu trestné oznámenie za veci, ktoré sa tu dejú, len toľko zatiaľ, potom ďalšie veci 

Ing. Pavel Zajac – tých trestných oznámení tu už bolo čo bolo na mňa podaných  
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Pavol Šimun – na to ti môžem iba odpovedať že to bolo aj v minulom volebnom období, pre toto sme 

podali trestné oznámenie a odpoveď prokurátora bola – dohodnite sa  

Ivan Chládek – to je veľmi zlá odpoveď, lebo potom postup aký je, ako postupovať ďalej lebo prokurátori 

si takí preto že podáva sa ďalšie, to rieši ďalší prokurátor a potom, keď sa k tomu postavil prokurátor takto 

a evidentne nerobí veci tak a nestráži  zákon, tak potom treba dať sťažnosť na prokurátora na generálnu 

prokuratúru, to nemôže zostať takto 

Ing. Marián Benka – ja by som len doplnil a povedal by som takto, že keď môžu poslanci študovať a čítať 

schválený rozpočet, navrhované zmeny a vyjadrovať sa k tomu tak prečo sa k tomu nevyjadríte vy, pán 

starosta, prečo nesledujete, keď manažujete chod kancelárie ekonomickej a vecí, že koľko sa prečerpalo 

z daných položiek, je to úplne normálne, my vyhodnocujeme, síce mesiac pozadu spätne  ako sa plní 

rozpočet ale vyhodnocujeme stav akým tempom sa plní rozpočet do konca roka, január v pohode, február 

v pohode, marec už je vidno že už niektoré položky sa blížia k prekročenie rozpočtových pravidiel, čerpajú 

sa rýchlejším tempom, apríl sme ešte nehodnotili pretože ešte nie je hotový a keď sme vytiahli položky, 

ktoré  potom, budeme sa baviť o tom baníckom dni, tak tie rýchlo, rýchlo – jednoznačne že sú prečerpané, 

hej, úplne jednoznačne a toto sa objavuje aj v iných veciach, ja neviem ako môžeme, akými opatreniami 

môžeme docieliť aby vaša práca bola efektívnejšia, lebo my sme tu len aby sme kontrolovali vás, nie aby 

sme buzerovali a šikanovali lebo sme len poradný orgán  

Ing. Pavel Zajac – ja si myslím, že ste tu na to aby ste mi trošku pomáhali, ale dobre 

Ing. Marián Benka – ale keď sa pýtam, máte dostatok financií, ale vy si predstavujete, že naša pomoc je 

v tom, že vy urobíte niečo a my ako sprosté kozy zdvihneme ruku 

Ing. Pavel Zajac – ale to vôbec nie    

Ing. Marián Benka – ako sory, nehnevajte sa  

Ing. Pavel Zajac- ale ja sa nemám prečo hnevať, hovorím, dostaneme sa k baníckemu dňu, sa dostaneme 

sa hovorím, dokončime záverečný účet a dostaneme, ja vám presne poviem, ja ako, ja s tou vašou 

správou vôbec problém nemám však ako dohodnime sa ako to ideme vyriešiť ja fakt s tým nemám 

problém a ja vám presne poviem, že ako to ideme vyriešiť, však vy tam nejaké veci navrhujete a ja vám 

poviem, že presne takto, súhlasím, čiže urobme to takto, čiže dneska sa dohodneme a poďme ďalej, čiže 

skúsme,  

Ing. Marian Benka -  dneska  

Ing. Pavel Zajac – ako že dneska,  

Ing. Marián Benka - ja to takto nechcem, ja som rád  keby iniciatíva vyšla z vašej strany, vy ste povedali   

ako tú prácu zlepšíte,  

Ing. Pavel Zajac – ale ja vám to teraz hovorím, ja si musím prejsť  

Ing. Marián Benka – nie je to  o tom, aby sme my vymýšľali veci ako vás budeme šnurovať, my sa radšej 

budeme baviť o tom čo v daných častiach obce chýb, ako to podporiť  a aby výdaje boli efektívne, ako 

viac spraviť, zoberte si, multifunkčné ihrisko uletelo, hej, zato mohlo byť ďalšie ihrisko pre detičky, mohlo 

byť, ušli nám ďalšie výzvy ktoré neboli pripravené  

Ing. Pavel zajac – ktoré 

Ing. Marián Benka – napríklad na detské ihrisko, v apríli, dobre o rok sa to znova zopakuje 

Ing. Pavel Zajac – akože nám ušli, podali sme žiadosť a boli sme úspešní, dostali sme osem tisíc, 

Ušli, neušli 

Ing. Marián Benka – ako že to nie je v rozpočte zohľadnené, že sme dostali 

Ing. Pavel Zajac – však, ale ja som to ekonómke dal, ja som jej všetko dal, ak dostaneme osem tisíc 

a nemáme žiadosť a nemáme ešte NFPčko podpísané ale máme teraz doplniť veci a dostaneme  

Ing. Marián Benka – dostaneme, tak ako sme dostali dotáciu na banícky deň 

Ing. Pavel Zajac – ale viete, pán Benka, ja vám rozprávam to, pozrite sa, máte pocit, že sa snažím pred 

vami niečo zatajovať, vždy som vám poslal všetko, dneska hovorím, chceli ste aby, chceli ste vedieť ako 
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je FPU, hovorím, dal som vám poslať jak tú odpoveď, ktorú som dostal z FPU tak aj moje odvolanie voči 

tomu, hovorím ja ako 

Ing. Marián Benka – dobre, vrátime sa k tomu, teraz to nebudeme takto riešiť, vrátime sa k tomu, lebo 

staviate sa .do pozície, že ako ste urobili všetko čo ste mohli ale rozpočet sa schvaľoval 7.1. sa schvaľoval 

a už v čase schvaľovania ste vedeli, že je to zamietnuté 

Ing. Pavel Zajac – ale pozor, ten rozpočet, ja som si to prechádzal s Monikou, len, ale to je presne o tom, 

že  

Ing. Marián Benka – komunikácia 

Ing. Pavel Zajac  - ale tá komunikácia je tam taká, však prečo by som ja tajil s Monikou, že sme nejaký 

takýto list dostali, prečo by som to robil, skrátka my sme si tam dali ak sa dobre pamätáte, dali sme si tam 

žiadosť na desať tisíc euro  sme si dali žiadosť, ale hovorím, ale pozor tých pätnásť tam dala Monika tak, 

že ich dala aj do výdavkov aj do príjmov ich dala, aj do výdavkov aj do príjmov ich dala, ale s tým, že to 

nevyšlo tak tým je to vlastne vyriešené,  

Ing. Marián Benka – bolo pätnásť tisíc, nie na desať  

Ing. Pavel Zajac – však na pätnásť ale my sme dali na desať sme dali do rozpočtu desať 

Ing. Marián Benka – pätnásť  

Ing. Pavel Zajac – pätnásť  

Bc. Zdenko Urva – dobre, myslí to tak, že desať tisíc z obce, pätnásť tisíc dostane z oného a desať tisíc 

z obce, to čo sme upravovali na tri a pol 

Ing. Pavel Zajac – áno, presne tak,  ja hovorím ešte raz, teraz keď skončíme záverečný účet tak sa 

dohodneme presne, lebo hovorím, ja nemienim čerpať z obce viac ako tri a pol tisíca, len hovorím, ja vám 

vysvetlím veci, že skrátka to účtovníctvo naše je trošku iné ako ďalšieho spoluorganizátora a teraz skrátka 

nám tie peniaze len teraz nabiehajú, ktoré skrátka zase použijeme na krytie týchto vecí, hovorím, obec 

Ľubietová nezaplatí viac ako tri a pol tisíc eura na čom ste sa vy uzhodli, nič iné, ja už k tomu nemám čo 

viac povedať 

Ing. Marián Benka – no, dobre, vrátime sa , vysvetlíte, poviete lebo to je presne to, čo sme chceli nechať 

priestor aby ste to povedali a vysvetlili 

Ing. Pavel Zajac – ja vám presne poviem ako to vlastne finančne všetko dopadlo, aj ako vlastne ideme 

vykryť ten zvyšok, veď my naozaj riešenia máme, len hovorím, len my nemáme momentálne také 

možnosti ako má obec, len skrátka ja som preto chcel tých desať tisíc na to, aby sme mohli niektoré veci 

preklenúť,  

Bc. Zdenko Urva – a prečo si nám to nepovedal keď sme sa bavili pri záverečnom účte a sedeli do polnoci, 

dole sme sedeli do polnoci, tam si nám o pätnásť tisíc že nám neschvália, nepovedal ani pol slova 

Ing. Pavel Zajac – ale pri záverečnom to ako,  

Bc. Zdenko Urva – o rozpočte, pardon, o rozpočte na rok dvetisíc devätnásť, mali sme pred 

zastupiteľstvom poradu, kde sme sedeli do polnoci, tam si o tom, že pätnásť tisíc nedostaneš nepovedal 

ani pol slova, chcel si desať tisíc, povedali sme, že pokiaľ máš nejaké oné, inak nie, prečo si nám to vtedy 

nevysvetlil, zase je to že vyťahuješ veci o tri, štyri mesiace pozdejšie   a zasa vznikajú tie komunikačné 

problémy  

Pavol Šimun – poprosím k záverečnému účtu, spravme si záverečný účet a potom poďme toto robiť  

Bc. Zdenko Urva – dobre  

Pavol Šimun – ak ešte niekto má k záverečnému účtu, z občanov, z poslancov  

Ing. Pavel Zajac – má niekto niečo, poprosím uznesenie  

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 6/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu za rok 2018, Obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje Záverečný účet obce Ľubietová za rok 2018 a celoročné hospodárenie s výhradami, Obecné 

zastupiteľstvo obce Ľubietová schvaľuje použitie zostatku finančných operácií vo výške 26 697,65 € na 
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tvorbu rezervného fondu vo výške 50 %  13 348,83 €  a tvorbu fondu rozvoja a opráv vo výške 13 348,82 

€. 

Ing. Pavel Zajac - ďakujem, kto je za, päť je za, dobre, kto je proti, dvaja sú proti, zdržal sa nikto, ďakujem, 

ideme k tomu vášmu bodu – prerokovanie zmien rozpočtu a záverov finančnej komisie, čo chcete 

prechádzať najskôr, závery finančnej komisie či zmeny rozpočtu  

Ing. Marián Benka – závery finančnej komisie  

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak poďme na závery finančnej komisie  

Ing. Marián Benka -  stále sme v opakovanej položke, že najskôr sa zaplatia výdavky a potom sa predloží, 

treba schváliť to a to, aby bol rozpočet vyrovnaný, vybilancovaný, na druhej strane narážam práve na 

tento ľubietovský deň, vy to potom vysvetlíte, poviem svoje stanovisko, ktoré vychádza z toho ako sme 

sa dostali k tým čiastkam, siedmeho januára sa schvaľoval rozpočet obce  kde bolo desať tisíc, desať 

tisíc samostatne na banícky deň, pätnásť tisíc bola dotácia z FPU, kde bolo povedané, že príde tá dotácia 

čiže dokopy dvadsať päť tisíc plus bolo povedané z vašej strany že ľubietovský deň, banícky deň nestál 

Ľubietovú viac ako tisíc štyristo euro  

Ing. Pavel Zajac – no, to je pravda 

Ing. Marián Benka – čiže v rámci schvaľovania teraz vyskočila otázka načo je na banícky deň dvadsať 

päť tisíc schválených peňazí , keď nestojí viac, ako tisíc štyristo euro, keď sme sa nad tým zamysleli 

vedeli sme, že je to trošku väčší banícky deň tak sme povedali, neschválime tisíc štyristo ale vyjdeme 

v ústrety a schválime tri tisíc päťsto plus tam bola ešte dotácia tisíc päťsto z VUC, hej, čiže dvadsať šesť 

tisíc päťsto eur  za to sa postaví rodinný dom, hej, to sme išli dávať na kultúrne podujatie, dobre, my sme 

nemohli vedieť, že tá dotácia už v čase schvaľovania rozpočtu preto že 3.12. 2018 prišlo rozhodnutie že 

obec je vyradená z programu aby tú dotáciu dostala, ale 7.1. sme to schvaľovali s vedomím, že však  tá 

dotácia príde a bolo povedané, že tá dotácia musí byť účelovo použitá, čiže  bola v položke účelovo 

použitých vecí, viete to je účtovníctvo, to musí takto fungovať to je zákon, rozpočet, tak to má byť na 

druhej strane sme si povedali, tri a pol tisíc a tisíc päťsto je päť tisíc plus pätnásť tisíc je dvadsať tisíc, 

však to  musí stačiť a musí sa to účelovo vydokladovať tak načo potom ešte ďalších desať tisíc navyše, 

hej, tak sme to neschválili, dneska som sa dozvedel, ako to bolo zamietnuté s tou žiadosťou, na druhej 

strane to je na margo, ste dosť dlho na úrade  aby ste vedeli, že všetky štátne rozhodnutia môže sa 

odvolať do pätnástich dní, vy ste sa odvolali dvadsiateho deviateho januára, pätnásteho prvý, od tretieho 

dvanásty do pätnásteho prvý, navyše na tom liste bolo jednoznačne napísané, že proti vyradeniu žiadosti 

nie sú žiadne prípustné opravné prostriedky, čiže už tým došlým listom bolo jasné, že tá dotácia nebude, 

to len na margo toho, aby sme si uvedomili, že my chceme komunikovať, chceme riešiť veci a  chceme 

robiť a teraz sa tomu venovať tak ako keby ste sa dívali do vlastnej peňaženky, ináč sa to nedá 

Ing. Pavel Zajac – pán Benka ja sa presne takto na to dívam, hovorím, ak ma necháte tak ja vám vysvetlím 

Ing. Marián Benka – dobre, však prídeme k tomu, ja som povedal, len aby občania videli ako stále skončilo 

vyúčtovanie a teraz opatrenia, ktoré v zmysle toho, že sme schválili rozpočet s výhradou, musíme 

realizovať, sú nejaké v tej správe načrtnuté a na tie opatrenia my budeme potrebovať čas, s tým sa nedá 

nič spraviť bez vašej spolupráce, bez toho, aby ste vy skutočne vyšli, lebo na margo vás ako obhajoby 

poviem aj to, že keď sa schvaľoval projekt  na školskú jedáleň – výdavky na projekt, tak sa schválilo tri 

tisíc euro ale projekt prišiel vo faktúre štyri a pol tisíc, vy ste odmietli zaplatiť viac, iniciatívne než tri tisíc 

euro lebo na to nie je s chválený rozpočet, no tak pri jednej položke sa to dá a pri ostatných tridsiatich  sa 

to nedá a požiadali ste o to, že to treba zaplatiť, áno, mailom sme vám  operatívne odpísali, neviem koľký 

ale ja minimálne, že súhlasím s tým,  to nie, žeby sme boli proti samozrejme, keď sú to veci, ktoré slúžia 

pre rozvoj obce, pre ľudí sme za, veď na to tie peniaze sú, ale ako tiež si povedzme, akým smerom máme 
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ísť, my sa nemôžeme vracať späť a že zostane niečo neotvorené, ja si viem predstaviť že na kvartálnej 

fáze prehodnotíme znovu rozpočet k veciam, ktoré sa komunikujú, my tiež komunikujeme, aj včera večer 

som sa rozprávala myslel, že si to vydiskutujeme  je to o tom, aby ste aj vy mali prehľad z toho účtovníctva, 

pýtať si raz v kvartáli ako to stojí a prečo nám to uletelo a potom by som prijal ako ja musím vypisovať 

správu kde som sa trápil a škrtal všetky tie uznesenia, rozhodnutia, robil som to sedem  hodín, hej, tak 

môžete aj vy, ktorí s tým  denne robíte si každý týždeň sadnúť a pozrieť si, čo sa vyplatili ekonómka vám 

to vyplní a kde ste s plnením rozpočtu, to viete, to je o vás, nehnevajte sa, to je o vás, a my potom 

môžeme povedať áno, tak skutočné áno, toto treba zrealizovať, toto je niečo rozumné, ale veď robíte 

výberové konania, viete, že už keď spravíte výberové konanie či položka, ktorá bola schválená    

v rozpočte na to výberové konanie je uletená alebo nie je uletená, veď stačí pre boha dať vedieť 

a zastavíme veci už na začiatku aby sa zbytočne neplytvalo, alebo sa k tomu vyjadríme, ok alebo nie, tak 

že asi tak, no a vravím, ľudia si to môžu prečítať, bude to zavesené na internete a bude okolo toho kopec  

roboty, ktorá okolo toho pôjde, je to od schválenia, že do niečoho chceme ísť aby sme vedeli, ako 

poslanci, sa spravil nejaký program, veci, ktoré by sme chceli v dedine otvoriť, hej, tak my sme tí diletanti 

ale teraz nejde o to, ide o to, že ten program odnáša nejaké peniaze, hej, ale stráca sa energia na veciach 

na ktorých sa nemusí strácať, proste, treba naozaj, aby tie pravidlá boli skutočne tak  nastavené tak  aby 

aj vy ste riešili, blíži sa položka obe, treba to ošetriť, treba to spraviť, poviete, zvolávam zastupiteľstvo 

sadneme si na dvadsať minút a nie na štyridsať hodín ako sa to do polnoci do večera robí, a za dvadsať 

minút povieme áno nie, pokračuje sa, nepokračuje sa a ideme ďalej, ušetrili ste si kopec času, my kopec 

času a všetko funguje, ináč neviem, nehnevajte sa neviem, na to sa nedá opatrenie, zákon hovorí že 

rozpočet je na to rozpočet, ktorý určuje mantinely, a keď sa míňajú peniaze tak sa má pohybovať v tých 

mantineloch, keď vyskočí problém, že tie mantinely treba rozšíriť, tak na to tu sme, na mailoch na 

telefónoch, dá sa sadnúť, povedať toto treba alebo toto sa deje do dvadsať štyri hodín máte rozhodnutie  

Ing. Pavel Zajac – pán Benka, mne toto rozhodnutie nepomôže, ja skrátka, ja ak, dobre, vy my môžete 

dať  len prísľub, že dakedy za takéto niečo, keď bude najbližšie zastupiteľstvo zdvihnete ruku, iné, ináč 

sa to nedá spraviť  

Ing. Marián Benka – počujte, ako pán starosta som v občianskom združení gymnázia svojej dcéry kde 

predseda gymnázia necháva schvaľovať cez maily dvadsať euro, päťdesiat euro na podporu študentov 

aby mohli ísť na vystúpenie  a to nie sú verejné prostriedky ale sú to prostriedky rodičov školy 

a občianskeho združenia kde ľudia prispejú dvoma percentami a všetko funguje, a je tam osem ľudí 

v predsedníctve toho občianskeho združenia  a ešte príde aj riaditeľ na sedenie a pošle sa to cez maily, 

prosím schváliť tú a tú položku,  áno alebo nie, ťukneme maily áno alebo nie, urobíte si tabuľku, ten, ten 

ten sa vyjadril, zadokumentujete, jednoduchá vec a môžete to robiť na týždennej báze  

Ing. Pavel Zajac – no, dobre 

Ing. Marián Benka – a potom idem uhrádzať, potom idem objednať, potom ide najprv objednávka však 

o tom je to, ja neviem, čo okolo toho viacej robiť aj doma keď niečo riešite sa najprv poradíte s niekým, 

potom prídete vyberiete si, zhodnotíte, či ste dobre vybral, potom idete platiť, my len chceme to, aby sme 

neboli vyradení s procesu toho, že sa ide rýchlo, rýchlo platiť, lebo však sme odsúhlasili akciu, nevieme 

o výberovom konaní nič, nevieme o procesoch, nevieme o stavebných povoleniach či už sú právoplatné 

alebo nie, to má následnosť krokov, ktoré musia byť, zmluvy aké sa podpisujú, jedným z opatrení, ktoré 

navrhujeme, aby sme spravili zmluvu na paušálnej báze s právnickou kanceláriou aby ste vy boli 

odbremenený aby zmluvy kontroloval a robil právnik, náhodou som pozrel multifunkčné ihrisko, bola tam 

chybička na ktorú som upozornil, dá sa odstrániť, nejdem to rozoberať, hej, ale jednoducho tá zmluva 

bola dobrá, lebo ju predložil, predložila druhá strana, ktorá sa bežne používa vo výberovom konaní pri 
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štátnych inštitúciách a tak ďalej, ale to musí mať svoju formu, však sme nejaký štátny útvar, asi tak, ja 

viacej neviem, lebo mne sa nedá z pozície ako zamestnanca, ktorý sem príde dobrovoľne  kolegovia tak 

isto aby niečo kontroloval, aby sme robili policajta, tu je čiarka, tu chyba, to sa nedá, treba nastaviť systém, 

a ten systém bez vašej spolupráce sa nastaviť nedá, sme všetci na jednej lodi 

Ing. Pavel Zajac – ja súhlasím, pán Benka v tomto smere fakt súhlasím, ja som si prešiel vašu správu, 

a hovorím, ja nemám jej čo vytknúť, a hovorím, ja vám chcem dneska navrhnúť nejaké riešenie, ako ďalej, 

hej, to je prvá vec, za druhé, čo sa týka toho včerajška, ja prisámbohu, mne keď ráno Paľo Šimun, 

v pondelok ráno povedal, že bude stretnutie v stredu, tak ja som fakt čakal, že mi niekto napíše, ja som 

si váš mail našiel na druhý deň v štvrtok ráno, ktorý mi prišiel 17,17, že na dnešné stretnutie, ja ako fakt 

som nevedel, že máte stretnutie, skade to mám vedieť,  

Pavol Šimun – a čo som ti, veď v pondelok 

Ing. Pavel Zajac – ale ty si mi povedal že pošleš pozvánku, že mi, že mi zavoláš 

Pavol Šimun – ja som nepovedal, že pošlem pozvánku, ja som ti povedal, že je to dohodnuté, že sa máme 

stretnúť, že či prídeš, povedal si áno, prídem 

Ing. Pavel zajac – tu sa budeme hádať že  kto, čo povedal, nebudeme sa  

Pavol Šimun - vždycky na poslancov 

Ing. Pavel Zajac – ale prečo by sme sa takto hádali, hovorím, veď keby mi  

Stano Sedláček – Paľo, toto si urobil ty vlani alebo predvlani, toto isté, toto isté, to stretnutie, nebudeme 

to hovoriť 

Ing. Marián Benka – nechajme tak, nechajme tak 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Ing. Marián Benka – ja by som odporúčal ,stane sa, zabudne sa na stretnutie, nevadí,  

Ing. Pavel Zajac – ja stále hovorím, prosím vás, ako ja napísal som vám to do mailu, prosím vás, veď sa 

hádam nezvolávate poštovým holubom, zvolávate sa esemeskami, nie, alebo ja neviem ako sa zvolávate, 

a je problém tam pridať moju esemesku, ako moje číslo aby som dostal to isté čo dostávate vy aby som 

dostal aj ja, asi je to problém, ale dobre, vráťme sa k baníckemu dňu, hej, a 

Ing. Marián Benka – ja by som len takto povedal, keď ste, omylom sa stane že sa nepodarí poznačiť alebo 

sa zabudne, beriem, hej, stáva sa, nejdeme z toho dneska ja osobne mám, dneska mám za sebou štyri 

stretnutia, dvestopäťdesiat kilometrov v aute tak si vypočítate, koľko to asi času odnáša, zavolá mi cez 

mobil niekto, ťuknem hneď,  poviem áno, hádžem si do telefónu – poznámka, s tým a s tým sa mám vtedy 

a vtedy stretnúť, niekedy to aj zabudnem prečítať, beriem 

Ing. Pavel Zajac – ale mne toto pán Benka, absolútne nepomôže,   je zbytočné aby sme sa, dobre, ak 

dovolíte ja by som vám navrhol nejaké riešenie, čo sa týka toho baníckeho dňa, v prvom rade, ako aby 

bolo jasné, aby bolo občanom jasné,  vytiahnem to z toho, čo ste vlastne napísali do tej finančnej komisie 

tak vlastne, celá tá, celá tá sranda stála obec momentálne osemnásť tisíc tristo dva euro päťdesiat dva 

centov, potom vlastne príjmy ktoré vlastne obec, tam je tritisícpäťsto euro čo sú vlastné zdroje plus 

šesťtisícosemsto euro čo sa zohnalo sponzorsky tým, že sa už dneska zasa rozšírilo o osemstoštyridsať 

euro, hej, zhruba aby bolo jasné, máme rozdelených, rozrobených asi štyroch ďalších sponzorov, ktorí 

nám skrátka dofinancujú ten rozdiel toho, občianske združenie podalo dva projekty na tento projekt, čiže 

vlastne, hovorím vám, ja to beriem ako vec osobnej záležitosti že skrátka  ako obec Ľubietová, vy ste 

stanovili tritisíc päťsto euro a viac ako skrátka obec zaplatiť nebude, lenže hovorím, musíte trošku 

pochopiť to, že potrebujem čas, občianskemu združeniu teraz nabiehajú peniaze teda z dvoch percent, 

tak isto vlastne projekty, ktoré vlastne sme podali, je tam meškanie, ja preto som chcel tých desať tisíc 

euro aby sme mohli vlastne prekryť toto obdobie, a teraz vám prečítam aby ste vedeli že koľko teda dalo 
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to občianske združenie, lebo to je vlastne celý najväčší problém, viete, že sme dávali každému 

účastníkovi darčekovú tašku, v tých taškách bolo pivo to stálo len pre osemstopäťdesiat tašiek štyristo 

dvadsať euro, oblátky, ktoré vyrábal tuto Malec v Ľupči tisíc euro, taška stála sto päťdesiat štyri euro, 

keramika, krígle, ktoré vyrábala Žaneta Skybová dvetisíc osemsto euro, kachlice, ktoré sme dávali 

jednotlivým obciam a mestám uvedomte si, bolo tu sedemnásť miest a tridsať šesť obcí, štyristo, 

publikácie tisíc štyristo, ktoré sme dávali obciam a mestám, stuhy na zástavy tisíc dvesto euro, toto boli 

len darčeky, ktoré išli do tých tašiek a mestám a obciam stáli sedem tisíc tristo sedemdesiat štyri čo 

zaplatilo občianske združenie,  

Ing. Marián Benka – ja doplním, ako super vec, dobre, že to máte a poprosím, spravte normálne písomnú 

správu  

Ing. Pavel Zajac – spravím, ja vám len prečítam, neni toho veľa, hudba, kostol, trubači dvesto  euro, 

organista päťdesiat euro, atrakcia pre deti, to bola nejaký nešťastník hentam v promenáde, päťdesiat 

euro, moderátor tristo euro, deti tričká, viete, že každé dieťa dostalo tričko, čo nieslo tabuľku tristo euro, 

dokopy je to deväťsto euro, toto je akože taký program, teraz si zoberte jedno, poľovníkom sme vyplatili 

za guľáš sobotný dvetisíc osemdesiat päť euro, obed, večera, raňajky, obed, čiže obed, večera piatok 

a raňajky a obed v nedeľu stáli tisíc päťsto tridsať dva euro čiže dokopy tritisíc šesťsto sedemnásť euro, 

ocenenia, ktoré dávalo občianske združenie päťstopäťdesiat euro, kaplnka svätého Klimenta, čo vyrábala 

Žaneta Skybová štyristo euro, potom je tam ešte vlastne, viete, že vlastne na takéto akcie sa dáva lístok 

na guľáš a pivo, čiže ako vlastne sme rozdali osemnásť sudov piva  čo bolo na šachtágu to bolo zhruba 

päťsto osemdesiat euro, čiže dokopy občianske združenie vyplatilo do dnešného dňa trinásť tisíc 

štyristodvadsaťšesť celé sedemdesiat štyri euro, z toho, vlastne prepáčte včetne baníckych spolkov 

a cechov čo je ako ďalší organizátor vyplatil asi približne tri tisíc euro alebo niečo  viac cez tri tisíc euro, 

hovorím, z toho vložného rátajte že bolo asi šesť sto dvadsať deväť ľudí bolo asi vložné, lebo nie všetci 

to vložné platili, lebo napríklad spevokoly tie to vložné neplatili, čiže hovorím a teraz čo sa týka riešenia, 

prosím vás, súhlasím s tým, čo ste tam napísali do tej správy finančnej komisie, prosím vás, dajte nám 

čas aspoň do konca, do konca júna aby si nám skrátka mohli prísť tie financie, ktoré máme dohodnuté, 

a mohli nám prísť, čiže ja hovorím, ja to beriem ako naozaj osobnú záležitosť, skrátka obec Ľubietová 

nezaplatí za ale pozor, nie za banícky deň ale za stretnutie, dvanáste stretnutie banských obcí a miest 

Slovenska viac ako tri tisíc päťsto euro, čiže ja len na toto vás poprosím, dajte mi čas 

Ing. Marián Benka – pán starosta, beriem, beriem, presne takto to bolo myslené, keď sme to na komisii 

preberali, chceli sme informáciu, ako sa to dorieši ale spätne sa vrátim k tomu, že  máme záverečný účet 

s výhradou a práve tieto rozpočtové pravidlá nie sú riešené, podľa tohto vidím, že sa tomu viete venovať, 

podľa toho, čo ste teraz povedali, viete sa venovať,  aj keď si myslím,  že mesiac potom by ste to už mohli 

mať  v nejakej kultúrnejšej forme spravené, ale viete sa tomu venovať, hej, na druhej strane poviem tak, 

vedeli sme, že tá dotácia nebola, a rozpočtové pravidlo, mňa to len principiálne mrzí, nič sa nestalo, 

žiadna chyba neušla, peniaze odišli, ale to, že desať tisíc sa vám mohlo schváliť, stačilo predložiť 

program, rozpočet, povedať presne to, čo ste povedali, ako sa to asi naplní, hej, na druhej strane 

začiatkom marca som bol na obecnom úrade, som sa vás pýtal, pán starosta ako stojíte s tou dotáciou, 

bude tá dotácia, potrebujete navýšiť rozpočet, nejaké dodatočné peniaze schváliť, nie nepotrebujem, 

dobre, beriem, hej, teraz to doháňame spätne, keby sa to bolo vtedy povedalo, áno, máme to v rozpočte 

takto urobené, my to schválime je to v poriadku, teraz ma neberte, že ja chcem do vás za každú cenu 

rýpať, ja hovorím o tom, nájsť problém pán starosta, problém prečerpania rozpočtu aby sa neopakoval, 

aby sme našli cestu ako komunikovať, ako si povedať, že to a to spravím, kto nič nerobí, nič nepokazí, 

keď sa niečo robí, vždy sa niečo poserie, s prepáčením, ale ide o to aby sme si povedali, toto je normálna 
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vec, aby bolo aj zastupiteľstvo zahrnuté, aby sa dali emócie stranou a aby sa riešilo to, čo treba ja 

skutočne, keď sme sedeli mal som možno radikálnejšie názory toto to dopĺňa, som za to, áno, preto že 

tie správy, poviete, toto sa urobilo a dodatočne schválime navýšenie rozpočtu tak, aby to bolo v poriadku, 

aby nám to neušlo, ja teraz neviem, lebo sú to čísielka v excelovskej tabuľke, ktorá je tak, doľava, 

doprava, to, čo schválime na zastupiteľstve je právne záväzné pre  ministerstvo financií voči rozdeleniu 

verejných prostriedkov a teraz ako čo máme my povedať, je to vycucané z prsta, je to podložené nejako 

adekvátne, alebo čo, rozumiete mi o čo mi ide 

Ing. Pavel Zajac – jednu vec pozrite sa ja chápem to čo ste tam napísali do tej správy finančnej komisie, 

ja hovorím, ja vás, plne ju, plne ju akceptujem a poprosím iba čas, naozaj nič iné po vás nežiadam, chcem 

čas,  

Ing. Marián Benka – pozrite sa, ja som za do 31.7. neviem ako ostatné zastupiteľstvo máme čas, pre mňa 

je navyše termín do konca septembra, do konca augusta kedy bude ďalšie zastupiteľstvo, musíme mať 

schválený rozpočet s výdavkami a príjmami 

Ing. Pavel Zajac – môžeme sa dohodnúť, že vás budem pravidelne informovať takto a takto sa to napĺňa, 

aby ste vedeli 

Ing. Marián Benka – pán starosta, mňa to nezaujíma, ja mám v robote dosť starostí, aj v živote, ale keď 

to urobíte korektne, ako správu, správa sa priloží k rozpočtu, Monika si to založí do agendy, navýšime, 

budeme vedieť toto je príjem toto je výdaj tak potvrdzujeme, bude to vybilancované z jednej z druhej 

strany a všetky nezrovnalosti a podnety a emócie sú vybavené, vybavená vec, ale poďme sa baviť nie 

len o baníckom, poďme sa baviť o všetkom, čo bude do budúcna fungovať, lebo treba robiť veci, treba 

trošku vybudovať čaká nás ďalšia aktivita, hej, ak sa podarí ten dom kultúry, hej, a tam to bude zasa treba 

dozorovať a všetko ostatné, čo s tým treba, ja môžem len na základe skúseností a z pohľadu do minulosti 

pozerať, čo mám urobiť ďalej, došla mám pätnásť tisíc dotácia hej, dali sme to do návrhu rozpočtu len do 

príjmovej stránky lebo ja sa bojím aby sa nám nejako zbytočne nevyčerpali tie prostriedky a ak prídu na 

ten účel dve rôzne dotácie, ktoré môžeme, ale pokiaľ je tam väčší podiel, ktorý môžeme zo štátu dostať 

tak radšej oželiem pätnásť tisíc hoci ich aj kľudne vrátim na ministerstvo alebo je to malá čiastka 

Ing. Pavel Zajac – pán inžinier, ja toto čo ste mi povedali minule, som plne akceptoval, čiže ja  momentálne 

som to zastavil, zastavil a skrátka, poslal som akurát Zdenovi Urvovi vlastne tie podklady čo sú na súťaž 

a momentálne som to neriešil,  

Ing. Marián Benka  - super, takto pán starosta, pokiaľ to bude tak, že bude spolupráca vynikajúca, bude 

to fungovať, pretože pre nás sú to čísla, ktoré tam musíme dať aby korektne sedeli na druhej strane, keď 

budeme vedieť ako sa to v priebehu kvartálu vyvíja tak je to v pohode, nie je žiadny problém, ja len teraz 

poviem to, že bez informácií sa ťažko robí, hej, ale nemôže to zostať len u vás 

Ing. Pavel Zajac – ale viete, ja, viete že predtým, ja som ten list dostal v ten deň, keď sme podávali žiadosť 

do Bratislavy, veď ja som to hneď H...... povedal, že skrátka pozrite sa, dneska mi došiel takýto list a som 

mu ho prefotil a dal som mu ho do hrsti tak povedal, že aj tak s tým už teraz nemáme čo urobiť, ideme to 

takto podať a potom to budeme riešiť, no však ja som to plne akceptoval 

Ing. Marián Benka – to je v poriadku, len proste aby sme nezačali skôr obstarávať a skôr stavať a počkali 

na to rozhodnutie ako bude 

Ing. Pavel Zajac – ako, však hovorím, však dneska nás vyzvali, aby sme ešte doplnili, lebo sme museli 

doplniť to, že využitie je komerčné   a tak nám to vyšlo štyri percentá a chceli po nás doklady že teda sme 

vyberali nájom za kultúrny dom, čo som ja teda, ja som to dneska urobil a Monika to poslala tej pani, ktorá 

tam je, čiže mali by sme mať veci v poriadku a uvidíme ako rozhodne envirofond ja nemám s tým čo robiť 

Bc. Zdenko Urva – a pri tých oknách nebola zverejnená tá výzva 
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Ing. Pavel Zajac – zatiaľ nie  

Bc. Zdenko Urva – lebo tam je nejaký termín, či to je len taký 

Ing. Pavel Zajac – ale však to sme si objednali, verejné obstarávanie sme objednávala  na obec Ľubietová, 

však ja nemôžem, nemôžem si dovoliť tieto veci, ktoré idú cez ministerstvo financií ako robiť od pása, 

veď tam musí byť, firma ktorá to urobí ale pokiaľ ja nedám pokyn, že sa to zverejní tak to zverejnené 

nebude 

Ing. Marián Benka – no teda, nemám k tomu čo viacej dodať 

Ing. Pavel Zajac – ešte niekto k niečomu 

Ivan Chládek – môžem sa  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, tak kto, nech sa páči 

Mgr. Ján Jančík – ja by som sa chcel opýtať, v rámci aspoň čo pokiaľ si ja pamätám, pokiaľ tu bola takáto 

nejaká akcia, zúčastňujú sa toho aj stánkári, kolotočaria tak ďalej,  od ktorých sa vyberajú aj nejaké 

peniaze, tu v príjmovej časti som ja nejako nevidel, žeby tam dal nejaké peniaze stánkár, kolotočár  

Ing. Pavel Zajac –viete čo,  jediné, čo sa vyberalo, sa vyberalo za elektriku a vyberala to Monika  

Mgr. Ján Jančík – čiže za prenájom plochy a tak ďalej  

Ing. Pavel Zajac – nie, nevyberalo sa,  

Mgr. Ján Jančík – ja pokiaľ viem, pokiaľ som sa toho zúčastňoval, výnosy z prenájmov stánkov zaplatia 

celý Radvanský jarmok, proste je to zárobková činnosť, keď na tom zarábajú, prečo by nemali obci zaplatiť 

prenájom toho priestoru, od občanov žiadate prenájom verejného priestoru peniaze a stánkár to má 

zadarmo, prečo  

Peter Kováč – tak je to chyba poslancov, si myslím, lebo to nie je asi schválené, alebo 

Ing. Pavel Zajac – pán Jančík, tu ide o to, že, pán inžinier, ja vám to poviem takto, zoberte si, zoberme si, 

hovorím, zoberte si napríklad vianočné trhy, neviem, či ste sa rozprávali povedzme so Žanetou Skybovou, 

ktorá na tie vianočné trhy chodí kde má od mesta nájom tristo euro za deň, tristo euro za deň, tá 

keramikárka nemá šancu tých tristo euro zarobiť, to je presne o tom, že teda tie počet stánkov aj na 

Michalskom jarmoku aj na teda aj na týchto baníckych dňoch vždycky sú tým že tí ľudia sú motivovaní, 

prišli tým, že nemusia tu zaplatiť tieto veci, ak poviete, že teda sa  bude vyberať tak ja s tým problém 

naozaj nemám, keď tam tá Monika chodí a brebehá, prebieha cez elektriku tak vybere od každého nájom, 

momentálne, doteraz sa to nevyberalo, hovorím, toto sa nevyberá minimálne desať rokov ak nie aj viac 

Mgr. Ján Jančík – pamätáš, my sme to vždy vyberali preto že ten stánkár tam príde a zarobí, a do tých 

výnosov má mať aj nejaké náklady a tie náklady si časť má stiahnuť aj obec, no tak ak sem nechcú prísť 

tak nech nepríde, je to vo všeobecnom nariadení o užívaní verejného priestranstva  

Bc. Zdenko Urva – bavili sme sa o tom na neformálnom stretnutí, žeby bolo dobre takéto niečo vyberať 

naozaj, konkrétne nie od týchto remeselníkov, je to blbosť, čo vravíš ty, žeby zaplatila toľko, ale čo 

predávajú klobásy alebo zarábajú na tom, aby sa do obce vrátilo, bavili sme sa o tom, že nebudeme 

vyberať nejakú hroznú sumu a keď chce príde keď nechce, nepríde 

Mgr. Ján Jančík – lebo viete, celých tých osemnásť tisíc korún sme zaplatili my, daňoví poplatníci a my 

chceme mať z toho aj nejaké príjmy, tu sa nerobia nájomné byty, tu sa nerobí nič, tu sa osemnásť tisíc 

hodí do vzduchu, tam ohňostroj, tam občerstvenie pre, megalomanská akcia, načo   nám bolo sedemnásť 

banských miest, keď Bystrica pozve sedem banských miest,  

Ing. Pavel Zajac – Bystrica toto robila, toto robila v dvetisíc pätnástom a mala v podstate väčší rozpočet, 

ale to je zbytočné  

Ing. Peter Sedláček – ale to je Bystrica a nie Ľubietová 
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Ing. Pavel Zajac – ale veď ja viem,  ale ja k tomu nehovorím, ešte raz vám zopakujem, že obec Ľubietová 

to bude stáť tri tisíc päťsto euro ktoré schválili občania, poslanci obecného zastupiteľstva, nemám k tomu 

čo iné dodať a ďalšia vec, ak teda poviete, že ide sa vyberať za stánky, tak sa bude vyberať za stánky, 

Monika  

Peter Kováč – ale vravíš, že je to schválené, hej,  

Ing. Pavel Zajac – áno, to je vlastne to VZN o užívaní verejného priestranstva, áno, je to tam  

Peter Kováč – tak to treba len 

Bc. Zdenko Urva – určite sa budeme o tom baviť, chceli by sme pozrieť aj tie nájomné zmluvy, lebo 

niektoré nájmy 

Ing. Pavel Zajac – a ďalšia vec, veď my sme podporili týchto domácich, veď prečo guľáš varili poľovníci, 

veď sme sa s nimi teda dohodli, urobili sme všetko preto aby zarobili domáci, ďalšia vec, hovorím keď si 

zoberiete, všetky prezenty vyrábala Žaneta Skybová spolu s Igorom Hudecom, hej, všetky prezenty, 

ďalšia vec, čo sa týka tlačovín, robil to Valášek, čiže zase robili to ľudia napojený na túto obec, ako ja, 

naozaj sme sa snažili tieto veci spraviť tak, aby zarobili domáci ľudia, nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček – ja chcem povedať možno poslednú vetu, nebavme sa už ďalej o tom, povedali sme 

si, že banícky deň bude stáť Ľubietovú tri a pol tisíc euro, ja si myslím, z môjho pohľadu, že je to akurát 

suma až, až na takú akciu, takých rozmerov v akých sa to uskutočnilo a ostatné je vecou občianskeho 

združenia  Libetha, ak na to Libetha bude mať peniaze, pre mňa nech si zavolá Pingfloid, pre mňa nech 

si ja neviem čo, je z pozlátených tanierov, mne je to jedno, ale tri a pol tisíc euro sme boli ochotný dať 

a veď si sľúbil, že tri a pol tisíc to bude stáť obec, ja súhlasím, koniec, tečka, bodka 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, dobre, nech sa páči 

Pavol Šimun – ja by som sa vrátil do roku dvetisíc sedemnásť keď sme odsúhlasovali toto uznesenie 

štvrtého mája a ktorý máte internet,  môžete si vypočuť, zhruba od stoštyridsiatej minúty do 

stošesťdesiatej  minúty bola tam diskusia o tomto a bolo jednoznačne povedané, keď sme sa spýtali vtedy 

pred tým ako sme odsúhlasili uznesenie, že nebude to stáť viac ako doteraz, tisícštyri sto euro stáli 

banícke dni ostatné všetko, tam sme preberali kadečo iné, nič viac sa nepovedalo, preto sme zodvihli za 

to ruky, lebo sme nemali s tým problém, prišiel rozpočet, tak tu už bolo povedané, a zrazu sme videli 

všetko to, čo bolo povedané, ja mám len jednu otázku Paľo na teba, prečo, keď teraz si to povedal, vy 

ste už museli vedieť nie v januári, vy ste už museli vedieť minulý rok, že na to nebudete mať peniaze, 

prečo si to nepovedal, že potrebujete tie peniaze z obce požičať a vy si potom zoženiete sponzorov 

a nabehnú vám peniaze a mohlo byť všetko vyriešené, nemuseli byť tu vyhrotené emócie, rozpory 

a obviňovanie, kto je tu neprajný  a neviem čo všetko, je to len tvoja chyba a tvojej ženy lebo vy dvaja ste 

o tom vedeli najviac, my poslanci, či starí alebo noví sme o tom vedeli vieš čo, ja nechcem o tom už ďalej 

debatovať, toto je holý fakt, môžeš zasa rozprávať zlatým písmom ale zasa nás len oklameš, ja chcem 

ísť k rozpočtu, v príjmovej položke máme v rozpočtovom opatrení číslo jedna päť tisíc – dotácia 

envirofindu – funkčný model, na aký funkčný model potrebujeme päť tisíc euro  

Ing. Pavel Zajac – je vybavený rozpočet na funkčný model stupy na náučný banský chodník, päť tisíc 

euro dáva agentúra životného prostredia  

Pavol Šimun – a čo budeme konkrétne zato robiť, ak vieme čo, tak ste robili nejaký projekt – 

predpokladám ktorý zasa my máme zodvihnúť ruky ale vy ste spravili, nemáte ani len toho troška, že už 

ste spravili projekt , my vám to nezazlievame, ale nám to posuniete, pozrite, toto sme pripravili máme 

možnosť získať peniaze, ale lepšie nás obísť a potom 

Ing. Pavel Zajac – nebudem sa hádať 

Pavol Šimun –poďme ďalej,  čiže neodpovieš mi   
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Ing. Pavel Zajac – a na čo ti mám odpovedať  

Pavol Šimun – čo konkrétne budeme robiť 

Ing. Pavel Zajac – však hovorím, funkčný model stupy sa ide robiť, veľkosť asi šesť metrov dĺžka, má tam 

byť vodné koleso, má tam byť strieška, vysoké to bude asi dva a pol metra, ja som tam napísal všetko  

Pavol Šimun – bude to na  

Ing. Pavel Zajac – na náučnom banskom chodníku  

Pavol Šimun – bude na to stavebné povolenie, všetko 

Ing. Pavel Zajac – áno, drobná stavba  

Pavol Šimun – no dobre, teraz sa chcem spýtať, navyšujeme položku v prvom rozpočtovom opatrení 

o dvadsať štyri tisíc päťsto na zamestnancov, predpokladám, že to sú zamestnanci z úradu práce 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Pavol Šimun – chcem sa spýtať, koľko máme zamestnancov teda trvalých a koľko máme tých na tie 

vedľajšie, lebo vieš, mali sme aj v minulom roku ľudí a máme aj teraz 

Ing. Pavel Zajac – teraz máme na, na paragraf päťdesiat jedna máme deväť ľudí, deväť ľudí,  

Pavol Šimun – a termíny vieš aké sú 

Ing. Pavel Zajac – do septembra asi, do septembra plus štyroch máme cez paragraf päťdesiat A, kde 

nejde to vlastne vôbec cez nás, to je vlastne dobrovoľníka činnosť, kde dostávajú dvesto euro z úradu 

práce, momentálne aby ste vedeli že Dušan išiel na dôchodok, čiže vlastne Dušan je už preč, hej, Ďuro 

je na dlhodobej peenke, čiže tam vlastne ani neviem, či sa vôbec vráti, čiže momentálne sme zostali bež 

všetkej, bez všetkých týchto veci, ja vlastne som prijal Ernesta Solivajsa aby vôbec mal kto sadnúť do 

dodávky a aspoň zbierať separovaný odpad,  

Bc. Zdenko Urva – to už ako je prijatý natrvalo  

Ing. Pavel Zajac – no tak ako, nemal som to ako vyriešiť, on bol cez úrad práce doteraz  

Peter Kováč – a nejaké výberové konanie sa, tie veci, čo sme sa rozprávali, že chceme zamestnanca 

takého, čo  

Ing. Pavel Zajac – ako Peter, on je pred dôchodkom, tak že ako poviete, že má skončiť, tak okamžite 

skončí 

Peter Kováč – ale ja nevravím, že má skončiť 

Ing. Pavel Zajac – momentálne, momentálne by som do tej dodávky musel sadnúť ja a zberať separovaný 

zber, momentálne sme v takom štádiu 

Bc. Zdenko Urva – to je zasa o tej dôvere a to, čo sme hovorili, neprišlo viacej žiadostí 

Peter Kováč – veď ale nebolo ani výberové konanie, bolo 

Ing. Pavel Zajac – nebolo 

Pavol Šimun – ja sa len spýtam, pán Solivajs bol na paragraf päťdesiat dokedy 

Ing. Pavel Zajac – bol na vlastne áčko a mal skončiť v júni, o mesiac 

Ing. Peter Sedláček – aj to aj to  

Pavol Šimun – a nie je problém, že sa to  

Ing. Pavel zajac – nie, tam sa to nevypláca 

Pavol Šimun – no k prvému rozpočtovému opatreniu len toľko 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, no nech sa páči 

Bc. Zdenko Urva – ak sa ešte môžem opýtať, ak Ďuro nepríde tak máme pripravenú nejakú alternatívu 

alebo  

Ing. Pavel Zajac – zatiaľ nie, no ja zatiaľ stále s Ďurom rátam, lebo podľa mňa Ďuro má ešte do dôchodku 

dosť  
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Bc. Zdenko Urva – ja si myslím, že Ďuro nepríde 

Ing. Pavel Zajac – no tak keď nepríde, tak nepríde, a čo mám s tým spraviť, ja to teraz nevyriešim, Ďuro 

mi to nepovedal,  

Peter Kováč – mňa to akože mrzí, že v podstate sme sa rozprávali tiež o tom, že chceme proste nejakú 

partiu ľudí, ktorí budú vedieť svojpomocne robiť kopec roboty,  

Ing. Pavel Zajac – ale Peter, ja som vám predsa, poslal som vám zasa všetko, to čo ste mi kázali, aby 

som vám zohnal možnosti , podklady na sociálny podnik ale naozaj, poslal som vám to a teraz hovorím, 

však ja neviem čo chcete 

Peter Kováč – ale ja hovorím o tom, ja nemierim na sociálny podnik, ja mierim na zamestnancov obce  

Ing. Pavel Zajac – no ale momentálne hovorím, my máme zamestnaného pracujúceho momentálne 

jedného čo sadne do dodávka a ide  

Peter Kováč – ja hovorím, že kľudne navýšime ten rozpočet, aby ten zamestnanec mal nejakú motiváciu 

sem teda prísť, aby keď chytí zváračku, zavarí, keď chytí kelňu natiahne omietku, keď treba položiť 

zámkovú dlažbu položí,  

Ing. Pavel Zajac –no pozor Peťo, mne to bolo povedané trošku inak, však hovorím 

Peter Kováč – ako 

Ing. Pavel Zajac – že skrátka toto by mal riešiť ten sociálny podnik, no ja neviem 

Peter Kováč – to sa  

Ing. Pavel Zajac – neviem, ideme riešiť sociálny podnik alebo ideme riešiť zamestnancov obce, lebo 

momentálne, lebo momentálne pokiaľ viem, povedalo sa, že ideme cez sociálny podnik  

Peter Kováč – ale sociálny podnik, v samotnom sociálnom podniku nemôžeš takého človeka zamestnať, 

čo vie zvárať,  

Ing. Pavel Zajac – ale niekoho musíme zamestnať,  

Peter Kováč – ale tam sú nejaké obmedzenia, hej, ja skôr, to už potom pán Benka spomenul, že sa 

dotácie na sociálny podnik, dobre, ja, to treba pripraviť, jasné viem, treba to doriešiť 

Ing. Pavel Zajac – ja momentálne som musel vyriešiť fakt situáciu, že nemal kto sa posadiť do dodávky, 

no to sa nedá,  

Pavol Šimun – Dušan nepovedal, kedy odíde 

Ing. Pavel Zajac – ale Dušan mi vlastne to povedal týždeň pred tým ako odišiel 

Peter Kováč – ale Dušan mne vravel 

Ing. Pavel Zajac – veď dobre, ale sa nevyjadril, ja mám žiadosť koncom mája asi päť dní pred koncom 

mesiaca, tak ako si choďte k Monike pozrieť, kedy dal tú žiadosť  

Bc. Zdenko Urva – prečo mám s tým problém, tak ako nemám nič proti pánovi Solivajsovi ale počul som 

na neho nejaké veci – odmietol hádzať štiepku podobné veci, preto sa pýtam, že či takýto človek tu bude 

aj dačo robiť na tej obci, či len sadne do dodávky a to bude tak všetko, na tejto obci  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, má výučný list, má základný plat podľa tabuliek, čiže vlastne tam je v druhej 

triede čiže podľa mňa my ešte ušetríme mzdové prostriedky, momentálne fakt ušetríme 

Bc. Zdenko Urva – jedná sa o tú štiepku, aby dačo aj spravil, nie len platiť minimálnu, ale aj dačo urobiť 

pre tú obec  

Pavol Šimun – možno bude dva týždne a začneme kúriť a kto bude kúriť, keď tu nie je ani Dušan ani 

Ďuro,  

Stanislav Sedláček - však automatika,  

Pavol Šimun – ale aj  na automatike treba gombík stlačiť občas, no dobre, máme rozpočtové opatrenie 

číslo jedna,  dvojku, pýta sa dakto dačo, lebo ak nikto tak ja môžem sa,  
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Peter Kováč – jasné 

Ivan Chládek – ak teda môžem 

Pavol Šimun – počkaj Ivan,  ja to prejdem tu, ja mám štyri veci k dvojke, štyritisíc dvesto na nábytok, na 

základe čoho sa vyberal nábytok, nemali sme  ho v rozpočte, nakúpili sme,  

Peter Kováč – to je kde 

Pavol Šimun – v dvojke v opatrení štyri tisíc dvesto, nebolo plánované nič, kto vyberal ta toľké peniaze  

nábytok, koľko kusov to bolo, nikto nevie,  

Ing. Pavel Zajac – je, je keď si otvoríte kanceláriu ekonómov, kde tam, kde sedí druhá Zuzana, Majerová, 

tak vlastne tam je ten nábytok celý ,  

Pavol Šimun – to je celý nábytok za štyri tisíc, jedna kancelária 

Ing. Pavel zajac – no áno   

Katarína Resutíková Mandyčevská – či aj regále sú v tom 

Ing. Pavel Zajac – to netuším, netuším, kto čo rozpráva 

Katarína Resutíková Mandyčevská – či sú v tej cene aj regále do archívu alebo nie  

Ing. Pavel Zajac – regále do archívu, áno  

Pavol Šimun – potok sa chcem spýtať, položka pokuty a penále, osemstopäťdesiat euro znižujeme na 

štyristo, no nie, navyšujeme, pokuty, penále nemali sme nič, máme tam osemstopäťdesiat  

Ing. Pavel Zajac – tam to je o kanalizácii, pokiaľ viem 

Pavol Šimun – to je o kanalizácii, teraz sa chceme spýtať, majú zamestnanci poistenie pre spôsobenie 

škody zamestnávateľovi  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa majú, čo sú stále majú 

Pavol Šimun – čiže  teoreticky zamestnanec čo spôsobil túto pokutu by si ju mohol žiadať od poisťovne 

alebo nie 

Ing. Pavel Zajac – preverím to,  

Pavol Šimun – no toto sme chceli, školenia a kurzy, zvyšujeme z tisíc päťsto na tisíc sedemsto, Jana 

písala, že je problém, že nemôžu ísť na školenie, lebo že musíme navýšiť rozpočet, lebo sa vyčerpali 

všetky peniaze,    

Ing. Pavel Zajac – kto nemôže ísť na školenie 

Pavol Šimun – novinárky a kronikárka 

Ing. Pavel Zajac – ja som povedal, že hocikto bude chcieť ísť na školenie, tak ako nech idú 

Pavol Šimun -   ale Monika povedala, že sa nemôže ísť lebo že sú prečerpané prostriedky   a pritom 

Zuzana bola zasa na školení, ja sa spýtam len jednu vec 

Ing. Pavel zajac – Zuzana, myslíš Kútna 

Pavol Šimun –áno,  

Ing. Pavel Zajac – Zuzana Kútna bola na školení matriky na Podbanskom kde chodí skrátka pravidelne 

a má to zaplatené z matriky  

Pavol Šimun – čiže platí to matrika, dobre 

Ing. Pavel Zajac – prenesené kompetencie 

Pavol Šimun – to som sa chcel spýtať, lebo mne sa tá položka vidí dosť vysoká, a ešte ju ideme 

navyšovať, keď idú na školenie chodia na také, ktoré organizuje ZMOS alebo štát, platia tam len 

ubytovanie a v podstate 

Ing. Pavel zajac - áno 

Pavol Šimun – hej, tak to je, no lebo to je dosť 

Ing. Pavel Zajac – platí sa tam len nejaké vložné 
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Pavol Šimun – čiže sa platí ešte plus za školenie, sto, dvesto, kto ako, hej, no a vybudovanie ihriska 

dvadsať jeden tisíc sto osemdesiat dva, o čom sme doteraz rozprávali 

Ing. Pavel Zajac – ale Paľo, hovorím, že ešte raz, to chyťme a prejdime si to, ja hovorím, mne poslali toto, 

vtedy tam, ako mi to poslali, tak som vám to preposlal, keď, aby sme sa tam stretli a prešli si to, to je tam, 

napríklad ten oporný múr je tam, však ako 

Pavol Šimun – tak ako, Paľo, nech spravili čokoľvek ale dvadsať jeden tisíc euro je kus peniazu, a ak 

spravili len ten kúšťok betónového múru a vyrovnali to tak ja idem za stavebníka na obecný úrad a mi 

plaťte také peniaze ja to spravím a potom si aj ja kúpim ten nábytok za štyri tisíc 

Peter Kováč – toto Paľo budeme riešiť, keď 

Pavol Šimun – nie to je súčasťou rozpočtu a starosta to navrhol a ja chcem vedieť prečo to dal do 

rozpočtu, no dobre, nedozvieme sa  

Peter Kováč – ja som k tomu nedostal nič, osobne  

Bc. Zdenko Urva – niečo prišlo, čo poslal ohľadom, tá cesta tam bola niečo,  

Ing. Pavel Zajac – áno, tam bolo asi päť vecí, bola tam cesta vlastne k tým benešom, bol tam, bolo tam 

doplatok za kladenie vlastne toho, toho ihriska, že je tam oporný múr a je tam ešte vlastne kanál, ktorý 

vlastne mali vybudovať na Močilí 

Bc. Zdenko Urva – ja som absolútne nevedel k čomu to patrí, vtedy si poslal neviem koľko vecí, sedem 

príloh a absolútne som nevedel, čo to je a som myslel, že to budeme potom prechádzať, že sa niečo 

predjedná pred zastupiteľstvo, čo máme nejaké neformálne stretnutie, tak že,  ja som nevedel, že kde sa 

chceš stretnúť, vyšlo z toho, že je to nejaký doplatok faktúry lebo z toho to nebolo absolútne zjavné, poslal 

si nejaké podklady zastupiteľstvu a to bolo všetko 

Pavol Šimun – spomenul si kanál na Močilí, aký kanál na Močilí 

Ing. Pavel Zajac – tam vlastne Polóny žiada, aby sme vymenili tie žľabovky ktoré sú tam tie dvoje za 

normálny zberací ten  do kanála, taký rošt, nech sa páči 

Stanislav Sedláček - ešte môžem, na minulom zastupiteľstve sa o tom rozprávali,  či padlo už gro stromov, 

hej na to hrisko, aby sa vlastne ochránilo a ešte sme sa  ešte rozprávali o tom, že to hrisko bude aby sa 

zabránilo nejakému vstupu, svojvoľnému, hej, tam si povedal ty Paľo, že Ďuro Lamper, že už robí nejaké 

brány 

Ing. Pavel Zajac – potom sa dohodli a robil ich Peťo Kováč 

Stanislav Sedláček – už sú hotové tie brány 

Peter Kováč – áno 

Stanislav Sedláček – tak pardon, tak ďakujem a s tými stromami to skončilo tak ako to skončilo, hej 

Ing. Pavel Zajac – skončilo to tak ako to skončilo, lebo skrátka Ďuro Lamper má známeho horolezca, 

ktorý nám chodí pravidelne orezávať stromy, čiže ten by ich spílil, lenže momentálne má veľa roboty na 

nejakom kostole, dade dole na juhu, skrátka nemohol prísť 

Stanislav Sedláček – ďakujem 

Ivan Chládek – tak že už je to, čiže už môžem, dobre, čiže ja by som sa ak dovolíte oblúkom vrátil k bodu 

ktorý je momentálne prejednávaný, to znamená a týka sa to vlastne už to má názvov, to sú tie banícke 

dni, ale ja použijem iný názov tomu, a to je oslavy šesťsto štyridsiateho výročia udelenia výsad a tak ďalej, 

lebo toto je to podstatné,  

Pavol Šimun – to nebolo spomenuté nikde 

Ivan Chládek – no ale ja som to našiel na internete a myslím, že aj v poznámke, ale je to tak, je to tak, 

toto je vlastne také by som povedal, také zásadné, keby som to mal dákym spôsobom nazvať, no ale 

k veci, možno mi niečo, asi mi niečo ušlo alebo som to nepochopil alebo som tomu nerozumel, čo sa týka 
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financovania toho šesťsto štyridsiateho výročia, celkove to bude obec stáť alebo to už stálo to neviem, 

vyše osemnásť tisíc, hej, ako si povedal 

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ivan Chládek – dobre, potom sa  na to  napočítali  nejaké sponzorské peniaze, nejaké dary, z rozpočtu 

teda tri a pol tisíc už teraz neviem presne akú sumu to obnáša,  

Ing. Pavel Zajac – momentálne sme v strate osem tisíc, osem tisíc  

Ivan Chládek – dobre, čiže sme osem tisíc v strate a teraz ja sa spýtam, je to sekera, tým, ktorí sa podieľali 

na tom a stálo ich to nejaké výdavky lebo tak nejaké náklady, alebo je to už vyfinancované a potom odkiaľ 

sa vzali tie peniaze, tých osem tisíc aby sa tie výdavky vyrovnali,  

Ing. Pavel Zajac – však ja som to povedal 

Ivan Chládek – odkiaľ sa tie peniaze vzali 

Ing. Pavel Zajac – však ja som to tu už rozprával,  

Ivan Chládek – prepáč, nepochopil som alebo mi to asi ušlo, no 

Ing. Pavel Zajac – mám to znova zopakovať, ja som vám presne, vlastne osemnásť tisíc bolo výdavky, 

momentálne desať tisíc tristo šesťdesiat, v tom je tritisíc päťsto euro 

Ivan Chládek – to nechcem, ja chcem vedieť tých osem tisíc, ktorých 

Ing. Pavel Zajac – šesť tisíc osemsto euro dali vlastne dali sponzori, to som vám vlastne povedal, že 

skrátka obec to nebude stáť viac ako tých tri a pol tisíc  

Ivan Chládek – ale dobre, ja sa 

Ing. Pavel Zajac – ešte máme rozrobených asi štyroch sponzorov, áno, asi štyroch sponzorov máme 

rozrobených, a ďalšia vec, hovorím, máme podané ešte dva projekty na tento banícky deň,  

Ivan Chládek – dobre, ale tých osem tisíc, mimo tých, ktoré už sa získali z rozpočtu a tak ďalej, tých osem 

tisíc, tých už je uhradených ako výdavky alebo náklady  

Ing. Pavel Zajac – áno 

Ivan Chládek – no dobre, ale skadiaľ sa vzali tie peniaze  

Ing. Pavel Zajac – z obce  

Ivan Chládek – z obce, odkiaľ z obce,  

Ing. Pavel Zajac – z obce, z účtov obce  

Ivan Chládek – z účtov obce, to znamená rozpočtované prostriedky 

Ing. Pavel zajac – no neboli, neboli rozpočtované tie peniaze, len o tom sa tu už bavilo od začiatku 

Pavol Šimun – nemali sme to v rozpočte 

Ivan Chládek – to znamená, že z účtu a čo sa týka vyberania peňazí z účtu tie sú, ako je to ošetrené,  

Ing. Pavel Zajac – dneska uhrádzame väčšinu vecí cez internet banking, o tom sme sa bavili s pánom 

Benkom na začiatku 

Ivan Chládek – to znamená, ale keď sa to robí z účtu, keď sa objaví nejaký pohyb na účte tak tam, no 

dobre, keď je internet banking tak je internet banking, keď sa vyberá priamo tam u priehradky tak je tam 

jeden alebo dva podpisové vzory, tak je to dané a samozrejme to nemôže fungovať v žiadnom prípade 

tak, že ty vezmeš dáke peniaze z účtu aby tam bola nejaká kontrasignácia  aj čo sa týka internet bankingu  

alebo bolo to treba povedať ľuďom, tak ako to bolo  povedané, rozumieš, že 

Ing. Pavel Zajac – to sme riešili na začiatku, dobre 

Ivan Chládek – no tak dobe,  hovorím, asi mi to ušlo, rozumieš, ale takýmto spôsobom ty nemôžeš, 

rozumieš s takýmito položkami rozhodovať sám, na takýto, na hocijaký účel 

Ing. Pavel Zajac – Ivan inde sa dejú horšie veci a dobre je, ale nemyslím, nech sa páči 

Zora Garajová – však financie sú hlavné 
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Ing. Pavel Zajac – ešte niekto niečo, čiže sme pri ktorom rozpočtovom opatrení, už neviem 

Pavol Šimun – no prediskutovali sme, ja osobne som mimo, neviem 

Ing. Pavel Zajac – máte ešte niečo k rozpočtovým opatreniam 

Ing. Marián Benka – no ja som ich navrhol tak, ako som ich navrhol,   

Ing. Pavel Zajac – ja sa len jednu vec spýtam, čo mňa trošku zarazilo a možno sa to spýtam aj pani 

riaditeľky, lebo vlastne pri tom rozpočtovom opatrení ZŠ, vlastne tam tridsať jedna tisíc je príjmov 

a dvadsať šesť tisíc je výdavkov na druhej strane, toto čo s tým, s tými zvyšnými piatimi čo robíte 

Mgr. Monika Boboková – vieš čo, ja teraz neviem, nevidela som tie rozpočtové opatrenia, ale niečo ti 

k tomu poviem 

Ing. Pavel Zajac – no dobre, lebo hovorím vlastne príjmy sú dané na tridsať jedna tisíc neviem koľko, 

nemám to tu presne, ale výdavky sú asi dvadsať šesť, hovorím, ten rozdiel je necelých päť tisíc euro, tak 

som sa chcel spýtať, že čo vlastne sa potom ako následne rieši  

Mgr. Monika Boboková – tam je navýšené, navýšený počet stravníkov, väčší počet detí, tak to bolo, 

navýšený počet stravníkov, navýšený počet detí je tam vyššia  réžia 

Ing. Pavel Zajac – toto mi je úplne jasné, len sa pýtam, že teda dobre, čiže svojim spôsobom tam vlastne 

tá školská jedáleň vyprodukuje nejakú plusovú položku, zhruba tých päť tisíc euro, že načo bude tá 

plusová položka použitá, že či sú to, či dajú sa z toho, či z toho následne vy použijete, či to ide do miezd, 

to ja neviem, do čoho to ide, či do vybavenia kuchyne, či do čoho to ide 

Mgr. Monika Boboková – na vybavenie kuchyne to ide, pravdaže, rozpočtované máme mzdy 

Ing. Pavel Zajac – lebo ja narážam na jednu jedinú vec, vieš že aký je vždycky na konci roka problém, že 

skrátka nie je na odmeny a neviem na čo, tak ako že či by sa nedalo časť týchto peňazí akože použiť, 

nedá sa 

Mgr. Monika Boboková – všetky rozpočtované prostriedky na mzdy a energie a na vybavenie ... 

Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre 

Mgr. Monika Boboková – ja nemôžem doplniť  

Ing. Pavel Zajac – dobre, to mi stačí, ďakujem, nech sa páči, má ešte niekto niečo k rozpočtovým 

opatreniam  

Ing. Marián Benka – ja by som doplnil k tomu tak že tie rozpočtové opatrenia sú na základe toho, že budú 

sa diať ešte ďalšie zmeny to už dneska vieme, ale aspoň v hrubom smere na deväťdesiat osem percent 

také, ktoré zohľadňujú veci o ktorých dneska vieme, rozpočtovanie  je nejaká kontinuálna záležitosť, sú 

tam veci, ktoré vyskočia, čiže sú tam zahrnuté veci, ktoré dneska vieme, preto keď vravím, tá komunikácia 

musí byť tak sa ten rozpočet dá nastaviť, ........vec, ktorú treba upraviť je tá dotácia, ktorá vo výdavkoch 

nie je, čiže tá sa upraví následne pri  ďalšom zastupiteľstve,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto k rozpočtovým opatreniam, tak poprosím uznesenia, sú tam asi 

tri k rozpočtovým opatreniam  

Pavol Šimun – ja sa teraz spýtam, rozpočtové opatrenie aj jedno aj druhé, ktoré bolo vyvesené je 

finančnou komisiou upravené, napíšeme, že berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 1/2019 podľa 

návrhu úprav finančnej komisie  

Ing. Pavel Zajac – ja neviem ako bolo upravené, že ak ste ho nejakým spôsobom upravili, nejakým 

závažným spôsobom, tak ako upravte to  

Ing. Mária Paličková - môžem sa ešte jednu otázku opýtať 

Ing. Pavel Zajac – ako tak sa dohodnite, ako  

Ing. Mária Paličková – môžem sa ja ešte niečo opýtať 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 
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Ing. Mária Paličková  – k tomu baníckemu dňu, hej, máte to tam prečerpané, keď to teraz nejdeme riešiť, 

tak sa všetci zhodneme na tom, že ďalej porušujeme rozpočtové pravidlá tým, že to budeme mať 

upravené až vtedy, keď starosta zabezpečí všetky tie dary a sponzorské, dobre som to pochopila 

Ing. Marián Benka – áno, áno 

Ing. Mária Paličková - tak všetci schválime to, že budeme robiť nezákonne 

Pavol Šimun – bože, veď sa tu robí Marika desať rokov tak a nič sa nikomu nestalo, tisíce lietajú len taký 

hrkot a ty 

Ing. Marián Benka – to je to ,  chceme niečo zmeniť, žiaľ bohu  

Ing. Mária Paličková – čiže sa všetci rozhodnete, že ideme to mať zle a budeme teda 

Pavol Šimun – a pred rokom sme neodsúhlasili záverečný účet a čo sa stalo, nikomu nič,  

Peter Kováč – a ako inakšie sa to dá poriešiť  

Ing. Mária Paličková – ja som sa chcela len uistiť 

Ing. Pavel Zajac – Marika je uistená, dobre,  

Ivan Chládek – prijmite uznesenie o to, prosím vás, prijmite uznesenie o tom, ja neviem, koľko starosta 

môže vybrať sám, bez toho, aby informoval, to neviem či to je vôbec niekde uvedené,  

Ing. Pavel Zajac – tristo euro 

Ivan Chládek – tristo euro, to znamená, keď tristo euro, tak neexistuje, aby siahol na internet banking, 

rozumieš, a svojvoľne vyberal tie peniaze a potom sa tu odvolával na nejaké dary a sponzorov, to je 

predsa protiprávne a za to by mal byť evidentný postih, alebo teda keď sa mi zdá, že je tu taká 

benevolencia a ešte raz a dosť, tri krát a dosť, hej 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ja nemám problém, nemám problém, no dobre, tak môžeme 

Ing. Peter Sedláček – na to je hlavná kontrolórka 

Pavol Šimun – môžem čítať  

Ing. Marián Benka – takto, aby ste, ešte na vašu otázku, lebo teraz je pripomienka vecná, že tieto 

rozpočtové opatrenia nezohľadňujú že bolo schválené, tie výdavky, ktoré boli zaplatené za banícky deň, 

to znamená, my schvaľujeme veci len reálne, ktoré vieme v tomto rozpočte a skutočná realita je tá, že 

ten rozpočet je prečerpaný na banícky deň, čiže, áno, porušuje sa rozpočtové opatrenie ale týmito 

zmenami nerobíme zmeny žeby sme schválili rozpočet s tým, že súhlasíme s tým prečerpaním, čiže my 

s tým prečerpaním nesúhlasíme ale peniaze sú už minuté a teraz pán starosta má zato, bolo by možno 

dobre aby sa urobilo aj k tej záverečnej správe vaše nejaké vyjadrenie do toho zápisu, že predložíte 

finančnú správu o zúčtovaní a o tom, koľko ešte vlastne prostriedkov máte 

Ing. Pavel Zajac – ale vy ste mi dali, finančná komisia mi tam vlastne dala nejaké úlohy a ja tie úlohy 

splním, a hotovo, však je to presne tak, ako to má ísť, ja skrátka to, čo ste tam povedali, tak ja skrátka 

vám napíšem správu 

Ing. Marián Benka  - keď bude tá správa a až potom príde ďalšie rozpočtové opatrenie, ktorým sa vlastne 

to uhradenie tých prostriedkov zlegalizuje ako ináč to neviem povedať, malo by to byť najprv schválené 

a potom by malo byť čerpané, je to normálne že v domácnosti, v každom štáte  

Bc. Zdenko Urva – nie je normálne vec, že najprv vyplatíme a potom 

Ing. Mária Paličková – ja som na margo toho, že dobre,  aj starosta má svoje maslo na hlave porušil 

rozpočtové pravidlá, ale vy poslanci ste mohli byť ochránení tým, žeby ste boli prijali také uznesenie  že 

bude dočasne vyfinancované alebo pokryté to prečerpanie s podmienkou takou a takou 

Ing. Marián Benka – súhlasím, ale k dnešnému zastupiteľstvu stále tú správu nemáme a keď budeme 

mať tú správu tak my poriešime veci, nechcem schvaľovať veci dočasne kryté možno, snáď, uvidíme, to 

nechcem to do ekonomiky a financií nepatrí, do financií patrí správa a spočítané rovná sa toľko, plus, 



 26 z 44 
 

mínus, nič viacej ,hej, čiže preto vlastne to riešime takto a to je to čo mňa neteší, pretože za tri mesiace 

sa zasa budeme vracať k niečomu starému, keby sme to robili dopredu a korektne, všetci ako máme tak 

len zhodnotíme, vtedy si skutočne dám vyhodiť tabuľku, v tejto položke prekračujeme, v tejto položke 

míňame poďme sa pozrieť, kde je problém, hej, ale takto sme vo vzduchu a stále doháňame niečo, prečo 

to vlastne vzniklo, dohadujeme sa a teraz budeme čakať na správu vlastne, ďalší mesiac možno, takže, 

a až keď bude tá správa tak ja tú správu viem predložiť, povedať áno, správa prišla toľko to stálo, 

zvyšujeme položku, je to vybilancované, vybavená vec, ináč sa to nedá, neviem ako, celá tá správa 

finančnej kontroly je o tom presunúť sa aby sme schvaľovali veci po funuse ešte pred funusom a potom 

už len kontrolovali ako sa to vyvíja a bude sa hodnotiť záverečný účet to znamená 31.12. musíme mať 

všetky správy, všetky veci aby sme vedeli posunúť k záveru to aby sme mali potom záverečný účet bez 

výhrad aby všetky prostriedky boli účelovo použité, nič nebolo použité dopredu bez súhlasu zastupiteľstva 

a tak ďalej, takže ako v tom konci roka sa to stretnúť musí, hej, niektoré mestá majú aj tristo šesťdesiat 

zmien v rozpočtových opatreniach , čo robia opatrenia, preto že stále sa to musí, ale vždy to robia 

dopredu, nie potom a nám by to pomohlo aby sme to mohli riešiť dopredu, keď napíšeme päťdesiat 

a minie sa desať tak pri najbližšom bode poviem, fajka akcia skončila znížim o štyridsať a ušetrím ale 

nám sa skôr jedná o to aby sme šetrili na tom, čo máme, a vytvárali priestor na niečo iné, to čo treba, aby 

tá obec rýchlejšie rástla, skutočne vám poviem, že teraz keď robím a mám na starosti malé obce tak obce, 

ktoré majú do päťsto obyvateľov financujú, investujú je pravda, že majú väčšiu podporu od štátu ako naša 

obec, preto že do tisíc obyvateľov je tam viacej tých programov a tak ďalej ale snažia sa a fungujú 

a nemajú .......také ako má Ľubietová, nemajú deväť poslancov, teraz každý pomôže a môže pridať 

nejakú, ale musí to fungovať, to je o tom asi všetko, aby sme nestrácali čas vysvetľovaním, poviem to 

a to sa podarilo, skončené, urobí sa ďalšie, skončené,  keď sa niečo pripravuje treba to pripraviť so 

správou, so sedením aký efekt to bude mať, čo to prinesie, kto za to bude zodpovedný, dokedy sa to 

dotiahne štandardná vec,  projektové financovanie, projektové riadenie, nič viacej  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Ing. Peter Sedláček - ja ešte predsa chcem povedať jednu vetu, k tomuto všetkému, zrejme, keď to 

uzavrieme už zrejme nebude čas sa k tomu vrátiť, aj tie zmluvy, ktoré napríklad, teda keď budeš robiť tie 

príjmy a výdaje celej tej akcie , tak aj tie zmluvy by mali  byť v poriadku, niektoré sú zverejnené na 

internete, nepozeral som všetky zmluvy ale námatkove napríklad som zistil, že dve zmluvy sú tebou nie 

podpísané a tri sú uverejnené len polovicu, bez tej zadnej strany a napríklad v príjmoch nejaká firma 

chladis článok dva bodka jedna sa spomína chladis ale potom už firma Vimar, aspoň zmluvu napíš 

poriadne 

Ing. Pavel zajac – no ale pozri sa, toto sú formálne veci, ktoré musia kontrolovať baby  

Ing. Peter Sedláček – veď ale formálne veci 

Ing. Pavel zajac – hádam nechcete aby som to kontroloval ja,  

Ing. Peter Sedláček – ale upozorniť na to, že keď je zmluva s firmou Chladis tak v treťom bode nemôže 

byť firma Vimar 

Ing. Marián Benka – tiež zasa poviem, riadenie, tabuľka, spraví sa celý zoznam, k tomu taká a taká 

zmluva, ideme hradiť úhrady, nech sa páči, do tej tabuľky, objednávky, faktúra, zmluva, naskenuje to 

naraz, kľudne pod jedným balíkom, nejakého  jedného podujatia alebo čo, a ostatné veci - automaticky 

ide objednávka, faktúra a k úhrade sa to všetko  naraz naskenuje, organizácia práce a sprievod 

dokumentov, kde to bude vytlačené, keď husi vedia používať excel na všetko tak aj my môžeme, ináč to 

neviem povedať 

Ing. Peter Sedláček – dobre, poďme ďalej   
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 Pavol  Šimun – môžem, Uznesenie OcZ 4 – 7/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce 

Ľubietová berie na vedomie  rozpočtové opatrenie č. 1/2019 v zmysle návrhu finančnej komisie zo dňa 

6.6.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem  

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 8/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   rozpočtové opatrenie č. 2/2019 v zmysle návrhu finančnej komisie zo dňa 6.6.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, posledné 

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 9/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  rozpočtové opatrenie č. 1/2019 základná škola 

Ing. Pavel Zajac –  kto je za,  ďakujem, všetci, ešte tu má finančná komisia jedno uznesenie posunutie 

inventarizácie majetku do 31.7.2019, ak s tým  

Ing. Marián Benka – vysvetlím, je to z titulu toho, že d 30.6. musíme záverečný účet doraziť a robí sa ešte 

aj konsolidácia s obecnými podnikmi,  a inventarizácia bol termín do 30.6. je toho príliš veľa, hej, aby sme 

to dotiahli ako v klude, hej, čiže  

Ing. Pavel Zajac – teda ak s tým nemá nikto problém, prosím uznesenie  

 Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 10/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje   posun termínu inventarizácie majetku obce do 31.7.2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, tým sme vyčerpali uznesenia, ktoré pripravila 

finančná komisia, má ešte niekto niečo k tomuto, môžeme ísť do ďalšieho bodu, dobre tak ideme na 

majetok obce, priznám sa, že nemáme to tak prichystané, ako, musíme ísť zaradom ideme začať tým, čo 

bolo minule na zastupiteľstve, prosím vás, tuto mám ten geometrák, ktorý dal Libor Chebeň, idem vám 

čítať parcely, či ako to ideme spraviť, lebo vlastne keďže máme tú parcelu len teraz, musíme to zverejniť  

následne vlastne  dáme asi spraviť znalecký alebo čo dáme spraviť, a potom to odsúhlasíme, hej, čiže 

prosím vás minule sme to vlastne iba posunuli stavebnej komisii, čiže teraz by som povedal, Paľo 

doplňme žiadosť Libora Chebeňa o odkúpenie pozemkov, respektíve pozemku  parcelné číslo  

Pavol Šimun  - a ja sa ťa tak spýtam, nebudeš sa hnevať, keď si sadnem k tebe a budem to stade písať, 

lebo všetko treba dopisovať 

Ing. Pavel Zajac – nie je problém,   

Pavol Šimun –  nebudeme tu kričať po sebe   

 šum, pripravuje sa uznesenie  

Ing. Pavel Zajac – môžeme, prosím vás, dávajte chvíľku pozor, prečítame uznesenie, neviem, či ako chce 

k tomu niekto diskutovať, stavebná komisia 

Bc. Zdenko Urva – nie, my sme tam boli 

Ing. Pavel zajac – je to vytýčené v teréne, sú tam kolíky v teréne 

Bc. Zdenko Urva – boli, mal to upraviť tak, ako sme sa dohodli o desať metrov, lebo tam bol problém 

Peter Kováč – po tú cestu 

Bc. Zdenko Urva – po tú cestu ako sme sa dohodli     

Ing. Pavel Zajac – no neviem, pôjdem sa pozrieť, dobre 

 Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 11/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

 A. berie na vedomie  

žiadosť Libora Chebeňa o odkúpenie pozemkov parc. KN C 1205/60, v k. ú. Ľubietová, TTP 572 m2za 

účelom vysporiadania pozemku pod chatou 

B. konštatuje,  že  
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pozemok bezprostredne hraničí s pozemkom vo  vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe by došlo 

k obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj  pozemku parcely KN C 1205/60  v k. ú. Ľubietová a stanovuje cenu za 

predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná 

po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom 

vlastníctva.  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre, máme spoločenstvo vlastníkov bytov, 

bytovku ja si myslím, aby sme tam napísali všetky parcely aj tie nové aj tie staré a toto uznesenie potom 

následne zrušíme pri odpredaji, dobre  /pripravuje sa  uznesenie/, prosím vás to sú parcely pod bytovkou, 

ktoré už boli vlastne odpredané  a vlastne tým, že sa zmenil vlastník bytu tak nám to kataster 

nezavkladoval, a teraz sa k tomu pridávajú parcely  1096/7 a 1096/8 

Peter Kováč – a tá lomená päťka je už vysporiadaná, hej  

Ing. Pavel Zajac – a kde vidíš tú lomenú päťku 

Peter Kováč – 1096/5 popred bytovku, taký úzky pás  

Ing. Pavel Zajac – tak ešte aj tú parcelu, tá neni v žiadosti, ale  čiže 1096/5, dobre,  

/ príprava uznesenia/ 

Tatiana Čiefová – my sme tam dávali geometrický plán 

Pavol Šimun – dobre, veď ho máme 

Ing. Pavel Zajac – dobre, môžme           

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 11/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

A .  ber ie na vedomie  

žiadosť Spoločenstva vlastníkov bytov Mlynárska 316/3 o odkúpenie pozemkov parc. KN C 1096/5 o 

výmere 84 m2;KN C 1096/7 o výmere 193 m2;KN C 1096/8o výmere 53 m 2 ,KN C 347 o výmere 309 m2; 

KN C 348 o výmere 74 m 2 KN C 349  o výmere 63 m 2v k.ú. Ľubietová, za účelom vysporiadania 

pozemkov pod bytovkou 

B. konštatuje,  že  

pozemky sú pod bytovkou vo  vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe by došlo k obmedzeniu 

užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného zreteľa podľa § 

9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj  pozemku parcely   KN C 1096/5;KN C 1096/7;KN C 1096/8 ,KN C 347; 

KN C 348 a KN C 349 v k.ú. Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej 

znaleckým posudkom. Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj 

pozemku. Žiadateľ uhradí náklady spojené s prevodom vlastníctva.  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, áno 

Tatiana Čiefová – ja sa chcem spýtať, my teraz kupujeme druhýkrát ten pozemok pod bytovkou 

Ing. Pavel Zajac – nie, ešte raz, prvé uznesenie zrušíme my tam potom vyúčtujeme vlastne tie peniaze, 

ktoré boli zaplatené, doplatí sa to, čo sa má a pôjde to na kataster 

Pavol Šimun – a vlastne k tým pozemkom, čo ste zaplatili sa doložia tie doklady 

Ing. Pavel Zajac – aby sme to dali do jednej zmluvy aby sme nerobili tri 

Pavol Šimun – a vlastne k tým pozemkom sa doložia tie doklady  

Tatiana Čiefová – lebo tá zmluva je už neplatná 
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Ing. Pavel Zajac – no veď však práve preto treba, aby sme mali jednu zmluvu, dobre, kto je za, všetci, 

ďakujem, dobre, prosím vás, ako ste sa dohodli s Bautreidom, že čo teda 

Pavol Šimun – s krčmou tristo pätnásť  

Peter Kováč – a tam čo, čo bolo 

Ing. Pavel Zajac – no neviem, ktoré parcely, lebo tam je tých parciel viac, či aj s tým parkoviskom či bez 

parkoviska 

Peter Kováč – ale žiadosť bola dáka  

Ing. Pavel zajac – však žiadosť ste dostali na minulom zastupiteľstve, keď ste to riešili 

Peter Kováč  - čiže aj toto sa rieši, to ostatné, hej 

Bc. Zdenko Urva – ten chodník, toto 

Pavol Šimun – tam sú parcely tisíc deväťdesiat štyri lomeno šesť, deväť, desať a jedenásť  

Peter Kováč – čiže žiada aj on 

Ing. Pavel Zajac – vy ste mali rozhodnúť, minule tu vznikol nejaký problém, že či celé alebo či 

s parkoviskom či bez parkoviska   

Pavol Šimun - ..za krčmou, vedľa bytovky, čo si vlastne bytovka s krčmou rozdelili s tým nemáme 

problém, teraz je otázka či vpredu, preto to asi Miky rozdelil na dve parcely  

Stanislav Sedláček – to pred krčmou, či to bude obecné alebo to bude Mikyho, či sa mu to odpredá po 

chodník 

Pavol Šimun – nie Stano, Miki to rozdelil teraz tak, že celú tú parcelu rozdelil na dve parcely, čiže my sa 

teraz môžeme rozhodnúť, že mu predáme dva a pol metra to vychádza alebo dva deväť, od krčmy po 

chodník je šesť metrov, teda či predáme šesť metrov alebo predáme len polovičku a polovička zostane 

obecná, ak sa niekto bude pýtať, ak si to niekto všimol, prečo sme to pred bytovkou predali celé, až po 

chodník, tam je to jednoduché, lebo tam majú žumpu zakopanú, čo my budeme robiť s ich žumpou,  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, ako, tam to stojí, toto je otázka dneska, že či teda pred, lebo minule s tým 

vznikol problém, že či teda celé alebo polovičku 

Peter Kováč – poď sa pozrieť, tu to máš 

Stanislav Sedláček – tuto je chodník a on buď chcel celé alebo toto 

Peter Kováč – my sa rozhodujeme, či len toto alebo aj toto 

Stanislav Sedláček – no dobre 

Ing. Pavel Zajac – stavebná komisia, ako ste sa dohodli 

Bc. Zdenko Urva – stavebná komisia s tým nemá nič, poslanci o tom hlasujú či sa im predá celé alebo 

nie,  

Ing. Pavel Zajac – dobre, tak čo ideme hlasovať či ako, aby sme sa pohli, nech sa lúbi 

Pavol Šimun – ja predložím návrh, aby sme prijali tú variantu, z toho predku polovičku 

Ing. Pavel Zajac – dobre, kto je za, najprv skúsime kto je za aby sme predali pred krčmou  iba polovicu  

nech zdvihne ruku, dobre, čiže väčšina, dobre, prichystáme uznesenie  

/ príprava uznesenia/ 

Pavol Šimun – vravte rýchlo dačo ak sa vám nepáči, môžem čítať 

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 13/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

A. berie na vedomie  

žiadosť spoločnosti BAUTRADE – IN. s.r.o. so sídlom Podlipa 555/15  v k.ú. Ľubietová, o odkúpenie 

pozemkov KN C 1096/11 o výmere 40 m 2; KN C 1096/9 o výmere 50 m 2a KN C 1094/6 o výmere 81 m 
2za účelom vysporiadania pozemkov v blízkosti budov žiadateľa 

B. konštatuje,  že  
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pozemok bezprostredne hraničí s budovami  vo  vlastníctve žiadateľa a predajom tretej osobe by došlo k 

obmedzeniu užívacích práv k majetku v jej vlastníctve, čo sa považuje za dôvody hodné osobitného 

zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.   

C. súhlasí   

so zverejnením zámeru na predaj  pozemku parcely  KN C 1096/11; KN C 1096/9 a KN C 1094/6   v k.ú. 

Ľubietová a stanovuje cenu za predaj pozemku minimálne vo výške určenej znaleckým posudkom. 

Žiadosť bude opätovne prerokovaná po zverejnení zámeru obce na odpredaj pozemku. Žiadateľ uhradí 

náklady spojené s prevodom vlastníctva.  

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, dobre, kto je proti, zdržal sa, Peter Sedláček sa zdržal, dobre, tým 

boli vyriešené tie veci, ktoré sme mali z minula, teraz navrhujem, môžeme skúsiť pána farára vyriešiť, pán 

farár, nech sa páči 

Mgr. Martin Uhrík – pochálen Ježiš Kristus, chcel by som teda predložiť zastupiteľstvu a pánu starostovi 

návrh, ktorý je konečný a týka sa vlastne  ihriska kde teda navrhujeme obci urobiť zámenu s tým, žeby 

sa časť vlastne, takto, idem opačne, aby ste poznali genézu – ihrisko bola nejaká éčková parcela, ktorá 

patrila farnosti, dal som spraviť v roku dvetisíc pätnásť myslím, geometrický plán, kde sme to odčlenili 

kvôli tomu, že my máme vedľa ďalšiu parcelu aby sme mali prístupovú cestu na svoju parcelu a ihrisko 

som odčlenil a dal som ho do cečkového stavu, na ten cečkový stav, na ten cečkový stav som dal spraviť 

súdno-znalecký posudok u inžiniera Bugára, pán inžinier Bugár je človek, ktorý robil územný plán obce 

takže som sa obrátil na neho on tam stanovil nejaký koeficient, koľko teda stojí meter štvorcový na tú 

plochu toho futbalového ihriska, ten koeficient stanovil na myslím, že tam bolo päť euro a nejaké centy 

za meter štvorcový, keď že z našej strany bola väčšinou snaha aj pán Čabák predo mnou, snažil sa 

ponúknuť obci, teda on to najprv to riešil formou predaja a ponúkol nejakú sumu, neprišlo nám do farnosti 

nijaké vyjadrenie, že či sa nejako na to reflektuje alebo nie, potom bola nejaká žiadosť z mojej strany, 

najskôr som nedostal žiadne vyjadrenie aj keď som sa dozvedel o pár rokov neskôr niečo, že to bolo 

prerokované, bolo to schválené, medzi tým sa aj u nás zmenili nejaké také veci v rámci  farnosti, a chceme 

teda spraviť, chceli by sme spraviť nejakú zámenu to znamená že pôvodný zámer  nebol, že my vám 

vydáme parcelu v tejto hodnote a vy nám z obci dajte zámenu, ktorá by bola adekvátna, lenže my sme, 

ja som sa tomu nejako nerozumel, čo to znamená, toto je v extraviláne, intraviláne najprv sme navrhli 

nejaký pozemok, ktorý mi neprešiel ale potom dodatočne sme zistili že hodnotovo nespĺňa tú funkciu 

nemá nejakú hodnotu oproti tomu, čo je ihrisko, aj mne bolo vlastne v jednom rozhovore povedané, že 

zámeny keď sa dejú, ba mali byť adekvátne, ja to nemôžem svojvoľne robiť, takže vlastne sme, som, pán 

starosta mi teda neponúkol pozemok v intraviláne ale ponúkol mi pozemky niekde v extraviláne, ktorý 

sme si teda, boli sme si niečo vybrať a ja som teda iniciatívne dal, poprosil som majstra trvalo trávnatý 

porast, dal som spraviť súdno-znalecký posudok na obecný pozemok, kde sa, kde je stanovená nejaká 

hodnota, lenže, je jasné že extravilán a intravilán sú úplne iné hodnoty a tak tam vychádzala veľmi veľká  

plocha takže sme sa o tom, sme tak nejako rozhodovali že dal som ešte urobiť súdno-znalecký posudok 

dodatočne po neverejnom zasadnutí, kedy som teda navrhoval nejakú zámenu na hmotu, na drevnú 

hmotu na zarastený trvalý trávny porast, teda že aby sa k tomu pozemku ktorý je trvalý trávny porast aby 

sa ešte navýšilo ešte ten koeficient, že sa priráta ešte aj tá drevná hmota ktorá tam je, čiže zaplatil som 

aj súdno-znalecký posudok u pána inžiniera Berbierika, ktorý je lesák teda na tú drevnú hmotu a prirátal 

som to k tomu koeficientu s tým, že po takom, dali sme také dva návrhy, teda bolo tak že, polovicu sme 

ochotný zľaviť s tým, že polovicu teda päťdesiat percent tej sumy, ktorú som, stanovil pán inžinier Bugár 

za ihrisko by nám obec zaplatila a druhú časť by teda bolo v tej zámene s pozemkom ale tam sme teda 

ešte zvolili taký ústupok že nám ešte záleží aby sa mohli športovať, tak že sme prirátali ešte nula celá 
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dvadsať centov sa predávajú trvalé trávne porasty v extraviláne tak že sme prišli k takému koeficientu, 

kde sme zrátali súdno-znalecký posudok pani ... a pána Babierika plus tých dvadsať percent na to že 

sme, žeby nám obec mohla zameniť v tej sume, ktorú by vyplatila polovicu päťdesiat percent za ihrisko 

ešte dať 1ha 4932 metra štvorcových s tým, že toto je ako naše nejaké konečné riešenie, je to s cieľom 

aj vysporiadať vlastne to ihrisko aby sa   mohlo využívať pre športovcov  

Ing. Pavel Zajac – dobre, ďakujem, ďakujem pán farár, môžete sa posadiť 

Mgr. Martin Uhrík – no, ešte som nedopovedal, jedná sa o pozemky, ja som dal súdno-znalecký posudok 

urobiť na parcelu 1361/3 je to KN C, keďže z väčšej časti je to trvalý trávny porast celé je to trvalý trávny 

porast  a je tam časť, ktorá je zarastená takže nám vlastne išlo o to, aby sme tú zarastenú plochu zamenili 

preto že susedí s naším, s našou parcelou a keďže tá výmera tej zarastenej plochy ktorá tam zostala je 

menšia ako ten koeficient čo sa vyrátal tak aj susedná parcela KN E 3463 tiež je vedená ako trvalý trávny 

porast takže s tej by sa potom ešte samozrejme geometrickým plánom oddelila tá zvyšná plocha by sa to 

teda dorovnalo do toho  

Ing. Marián Benka – to sa bude domeriavať na mieste 

Mgr. Martin Uhrík – na mieste a bol by som rád keby niekto, my by sme dali ako farnosť objednávku 

a spravili geometrický plán s tým, žeby som prosil, keby niekto z obce bol pri tom, aby sa teda to urobilo 

ta,  aby sme teda boli pri tom, vedelo sa odkiaľ pokiaľ  

Ing. Marián Benka – tak tam s geometrákom bude asi aj niekto z obecných lesov 

Mgr. Martin Uhrík –s tým, že  samozrejme, ja som, keďže ja nemôžem konať bez toho aby mi to neprešlo 

cez ekonomickú radu a cez biskupský úrad tak som vám doniesol vlastne návrh zmluvy o budúcej zmluve, 

nemôžem konať bez toho aby som to neprejednal s ekonomickou radou farskou, s dekanom, vlastne 

nášho dekanátu na biskupskom úrade vlastne s ekonomickou radou, takže som toto sa snažil nejakým 

spôsobom, keďže som to navrhol na neverejnom zasadnutí som sa to snažil dotiahnuť s tým, že vlastne 

právnik biskupského úradu na moju takú prosbu vypracoval zmluvu o budúcej zmluve k tejto zámene, 

ktorá by sa teda, viazala k tomu to  

Ing. Pavel Zajac – neviem, či ideme schvaľovať zmluvu o budúcej zmluve 

Mgr. Martin Uhrík - s tým, že sú tam údaje, ktoré by som potom poprosil v súčinnosti s tým právnikom  

Ing. Márián Benka – s tým, že schválime zmluvu a potom odpredaj  

Bc. Zdenko Urva – čiže u vás sa nedá prejsť  

 Ing. Pavel Zajac – ja sa chcem len spýtať, že toto rieši celé, či iba tú prístupovú cestu pod ihriskom toto 

nerieši  

Mgr. Martin Uhrík – my si tú cestu pod ihriskom nechceme dať preto, že to je prístupová cesta na náš 

pozemok a pre ešte taký záujem som vlastne z farských peňazí zaplatil vyše osemsto euro za 

vypracovanie súdno-znaleckých posudkov, aby teda to bolo také vierohodné tak som zobral kópie toho, 

čo som zatiaľ zaplatil za tie znalecké posudky aj za, kvôli tomu aby  že mi záleží na tom aby sa toto 

doriešilo tak že to by som dal poslancom 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem pán farár 

Mgr. Martin Uhrík – ďakujem aj ja  

- diskutujú - nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – to je zmluva o budúcej zmluve, ktorú vypracoval nejaký právnik 

Ivan Chládek – môžem sa opýtať, je diskusia alebo to už  

Peter Kováč – či vám je to všetkým jasné, lebo my sme trošku viac do toho zainteresovaní a  neviem, či 

ste z tohto pochopili o čo sa jedná  

Ivan Chládek – jasné že hej, ale niektoré veci treba vysvetliť 
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- diskutujú – nerozumieť 

Róbert Pepich – kde sú tie parcely, čo chcú zameniť 

Peter Kováč – vieš čo, to je ako je odbočka na Šajbu tak, čo to je tam, Čiefovie vrch alebo čo to tam je, 

Čiefovie vrch, je to v podstate taký, taký bok zarastený na ceste, ale je to vedľa takých parciel, čo má 

cirkev ale má  to obec, ale je to  také, no, my sme nesúhlasili na začiatku aby sa to vymenilo celé za, lebo 

to vychádzalo strašne veľa, veľká plocha, obrovská samozrejme, trvajú na tom, že to nechcú predať, že 

to chcú vymeniť pozemok za pozemok  

- diskutujú - nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – dobre, prosím vás, tak keď zverejníme návrh 

Peter Kováč – poprosím ticho 

Mgr. Martin Uhrík – pre nás je dôležitejšia pôda ako finančné prostriedky a historicky je pôda tá, ktorá 

bola daná farnosti a z tej pôdy sa udržuje kostol a chod farnosti, peniaze sa obyčajne rozkotúľajú v tom 

momente majú hodnotu a niekedy nemajú a pôda je tá, ktorá je istou beneficiou a prináša raz za čas, 

nejaké tie prostriedky z ktorých sa snažíme sa, opravujeme národnú kultúrnu pamiatku – kostol, ktorá 

vyžaduje strašne veľké opravy a je v havarijnom stave  a pre nás, keď poviete, že nám dáte peniaze ja to 

nevyriešim, ja potrebujem ten kostol zabezpečiť a pôda, ktorá bola, pre zabezpečenie kostola, čiže je to 

v cečkovom stave je to extravilán, a potom je tam ďalšia vec, že tam  treba  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, chce ešte niekto diskutovať k tomuto 

Ivan Chládek – no, ja by som mal otázku na pána farára čo tam na tento účel neviem aká je to plocha  

Peter Kováč – štrnásť tisíc metrov štvorcových 

Ivan Chládek - štrnásť tisíc metrov štvorcových, je to hodne určite 

Ing. Pavel Zajac – ktorú plochu myslíš, našu 

Peter Kováč – tú obecnú 

Ing. Pavel Zajac – ak myslíš, čo je pod ihriskom tak je tri tisíc tristo deväťdesiat šesť  

Ivan Chládek – to je úplne iná plocha samozrejme na takýto účel, neuvažovalo sa vôbec, cirkev, previesť 

vlastnícke práva darovacou zmluvou na obec 

Mgr. Martin Uhrík – ja sa vás opýtam, my máme kostol, neviem či ste katolík alebo ste evanjelik  

Ivan Chládek – to teraz nie je podstatné 

Mgr. Martin Uhrík – toto nie je dôležité, ale máme kostol a ten treba opravovať, je v zlom stave za nejaké 

prostriedky ktoré sa snažíme do toho kostola dávať, to znamená že ak ja vám dám pôdu obci, povedzte 

mi, z čoho ja opravím kostol 

Ivan Chládek – no neviem, či sa môžem vyjadrovať k stránke finančnej, okrem toho  

Mgr. Martin Uhrík – ja spravujem nehnuteľnosti farnosti a pôda je preto tam, že my z tej pôdy máme osoh, 

opravím kostol, ktorý je ...je to pre vás ako pre obyvateľov obce, ja nemôžem myslieť len krátkodobe,  

- diskutujú – nerozumieť, prekrikovanie  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, poprosím vás, chvíľu kľud,  skúsime prečítať uznesenie aby ste pochopili, 

my svojim spôsobom nepotrebujeme, že ideme kupovať, hej, ale skrátka potrebujeme zverejniť zámer na 

tú zámenu pozemkov, že poprosím, skúste dávať pozor, prečítame uznesenie  

Pavol Šimun – ak niekoho niečo napadne, že je dačo zle, tak kričte 

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 14/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

A. súhlasí  

s odkúpením pozemku pod ihriskom parcelné číslo KN C 743/3 o výmere 3396 m2 v k ú. Ľubietová, to je 

za A 

za B. súhlasí   
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so zverejnením zámeru na zámenu   pozemku parcely  o výmere 14932  m 2 ktorý vznikne geometrickým 

plánom z parciel číslo  KN C 1363/1, KN E 3463 v k.ú. Ľubietová  

za C. ruší uznesenia 

číslo OcZ 22-8/2013 zo dňa 26.6.2013 a číslo OcZ 28-7/2017 zo dňa 17.2.2017 

Ing. Pavel Zajac – bolo to zreteľné, ako je pochopiteľné, že čo vlastne zverejňujeme 

Jozef Vízner – tri tisíc metrov zameniť za tisíc štyristo či ako  

Peter Kováč – za štrnásť tisíc 

Jozef Vízner – to je biznis, tritisíc za štrnásť tisíc  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, dobre, idem sa spýtať, vieme o tom hlasovať, že kto je za, pán Benka 

hlasuje, dobre, čiže všetci sú za, ďakujem,  

Pavol Šimun – ja by som ešte odpovedal na to, počul si, už rušíme dve uznesenia, v roku dvetisíc trinásť 

bola dohodnutá cena  za 3396 metrov štvorcových po dve eurá, nezrealizovalo sa, v sedemnástom bola 

ponúknutá zámena za lesný pozemok o nejakej výmere ale s tým zasa nesúhlasila rímskokatolícka 

cirkev, a toto je kompromis po troch sedeniach, poviem to ináč, máme problém s ihriskom a katolícka 

cirkev urobila teraz dosť veľký ústupok oproti tomu čo žiadala od nás, aké znalecké posudky má 

vypracované, lebo podľa prvých znaleckých posudkov chceli po más tristo hektárov,  

Ing. Pavel Zajac – sto tridsať osem 

Pavol Šimun – a potom nakoniec urobili ústupok a dohodli sme sa, že takto to uzavrieme, s tým že ešte 

sme sa dohodli, že polovicu nákladov na vyhotovenie geometrického plánu a tých všetkých sránd 

zaplatíme ako  obec 

 prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Marián Benka – znalecká cena trvalého trávneho porastu v extraviláne je úradná  

Peter Kováč – 0,016 

Katarína Resutíková Mandyčevská – sto šesťdesiat päť za hektár 

Jozef Vízner – no veď tak v poriadku  

Peter Kováč – navýšili to teraz tým že  

Ing. Pavel Zajac – dobre, prosím vás, dobre, keď to zverejníme budeme o tom ešte raz hlasovať, nech 

sa páči, prosím vás, ak dovolíte ja vám dám dneska takýto návrh že teda bude ďalšie zastupiteľstvo o dva 

týždne – mimoriadne, tak niektoré veci presunieme na ďalšie zastupiteľstvo a využijeme to, že sú tu 

Pepichovci, že vyriešime Pepichovcou, dobre,  hej lebo viem, že ty pôjdeš preč ak teda s tým súhlasíte  

Peter Kováč – jasné 

Pavol Šimun – bolo by to dobre to podpisovať, takto, keď budeme 

Róbert Pepich - ja by som bol vďačný lebo som šiel kvôli tomu tisíc kilometrov,  

Ing. Pavel Zajac – čiže, ak je to  možné 

Ing. Peter Sedláček – čo máme ešte, okrem  Pepichovcov 

Ing. Pavel Zajac – ešte máme školu 

Peter Kováč – tak to rýchlo zbehneme 

Pavol Šimun – ale písať budeme dlho, lebo nie je nič pripravené, aby sa to pripravili   

Peter Kováč – jáj 

Pavol Šimun – veď to, žeby sa to pripravilo aby sa tuná takto necvičilo  

Ing. Pavel Zajac – je tu taký návrh, musíte povedať že či áno či nie 

Peter Kováč – no jasné  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, no dobre, tak môžeme teda, skúsme teda tú žiadosť Róberta a Hendy 

Pepich, hej žiadosť o odkúpenie pozemku za účelom výstavby prístupovej komunikácie parcela 579/7 na 
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ktorý sme dali vypracovať geometrický plán, zároveň vás žiadame o dkúpenie vyznačenej časti parcely 

za účelom zveľadenia vlastného pozemku   parcele 575/2, nech sa páči, máte slovo 

Róbert Pepich – áno, ja som dával žiadosť pred dvoma rokmi na odkúpenie pozemku na ktorom som 

vlastne vybudoval tú prístupovú cestu ktorá je doteraz štrková, chcel som to vyasfaltovať a samozrejme 

nepatrí to mne,  a chcel som to kúpiť, žiadosť bola zamietnutá z logického dôvodu, že vlastne vedľa je 

parcela ktorá patrí obci a nemali by tam prístup, tak sme sa dohodli že kúpim tú cestu, teda dám žiadosť 

na tú cestu aj s tým obecným pozemkom  

Hendy Pepich – platíme prenájom momentálne, obci za jej užívanie, za cestu, ktorú sme sami zaplatili  

Ing. Peter Sedláček – ale viete prečo 

Hendy Pepich – prečo 

Ing. Peter Sedláček – lebo ten dom mal byť nižšie, mal byť inak riešený a tak lebo ja mám  

Peter Kováč – ako ste mali riešenú prístupovú cestu pred tým, alebo keď sa stavebné povolenie 

Róbert Pepich – ja mám komplet všetko, geometrický plán 

Hendy Pepich – presne to máme geodetom vyznačené 

Peter Kováč – ale prístupovú cestu ste museli mať riešenú  

Hendy Pepich – prístupová cesta bola táto za ktorú platíme vlastne prenájom,  

Róbert Pepich – tak sme sa vtedy dohodli s obcou, že sa, že prístupová cesta 

Peter Kováč – veď to vám niekto vtedy musel dať povolenie 

Hendy Pepich – samozrejme, obec 

Róbert Pepich – ja som dal spraviť projekt na tú cestu  

Peter Kováč – čiže teraz máte nejakú zmluvu o prenájme  

Hendy Pepich – áno  

Róbert Pepich – veď to je v poriadku, však  

Ing. Pavel Zajac – s tým, že vtedy sa nesúhlasilo, to čo povedal Robo že teda tým, žeby sme odpredali 

tú cestu tak vlastne si znemožníme prístup na ten pozemok za tým, lebo ten pozemok za tým je obecný 

Róbert Pepich – a vlastne to je jeden dôvod prečo mám záujem o ten pozemok kúpiť to ako záhradku čo 

je vlastne medzi mnou a bývalou vilou  druhý čo je vlastne, hej, a druhý dôvod je ten, že veľa z vás, iste 

vie chodíte okolo, že vedľa mňa stavia sused dom, ktorý bolo možné postaviť asi len na Slovensku, keďže 

tam stojí to, čo stojí  

Hendy Pepich – asi tak  

Peter Kováč – a nežiadali od vás oné 

Róbert Pepich – žiadali, len, keď žiadali 

Hendy Pepich – my sme nevedeli že čo sa ide stavať 

Róbert Pepich – keď žiadali a prišiel tam, tak mi ukazoval úplne iné miesto kde jeho dom bude stáť, tak 

mu hovorím ok, však pozemok máš veľký, nebude dom na dome a ja som bol v zahraničí a keď som sa 

vrátil a už bolo vykopané a nechcel som robiť spory veď sme susedia, nahal som to tak a neni to pekné, 

hej,  

Ing. Peter Sedláček – prepáč, že ťa preruším, ale   v rámci stavebného konania ty ako sused si sa mal 

v prvom rade vyjadrovať  

Bc. Zdenko Urva – veď dobre, povedal, že sa vyjadroval 

Róbert Pepich -  vieš, to bolo tak že on nepovedal, že budeme tak blízko, idem to vykopať vedľa tvojho 

domu, vieš, už som to potom nechal tak, aby neboli problémy a teraz chcem tomu predísť z druhej strany 

vieš, a každý kto by staval dom a vedľa domu vám postaví takúto haraburdu to si myslím, že, lebo tak 
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vám poviem, ten dom som postavil za nemalé prostriedky a tým, že ten sused postavil ten dom tak blízko 

a taký aký postavil, tak celý ten dom znehodnotil  

Hendy Pepich – znehodnotil ho, to je jasné,  

Róbert Pepich – nechcem ho predávať, ale keby som chcel, už ho nepredám, to je bez debaty a presne 

tomu chcem predísť z druhej strany to je jeden dôvod a druhý dôvod je tá cesta ktorú by som kúpil zároveň 

s tým pozemkom tak  aby som to mal v poriadku aby som to mohol vyasfaltovať, toto sú tie dva dôvody, 

ktoré  

Stanislav Sedláček – Robko, ešte ak sa ťa smiem spýtať, môžem, prečo postavil napríklad niekde inde 

dom keď mal niekde, keď ti tvrdil, niečo inšie potom kde je úrad stavebný ako dneska stojí, čo stojí   

Róbert Pepich – keď bol ešte nemal ani stavebné povolenie lebo neviem, či mal alebo nemal, neviem 

Stanislav Sedláček -  ako sa tu potom, kto o tom rozhoduje 

Stanislav Sedláček – to už je teraz,  teraz pasé,  

Ing. Pavel Zajac – nehnevajte sa, ale tam bolo normálne konanie, však sa k tomu normálne vyjadrovali 

Róbert Pepich – áno ja som sa k tomu vyjadroval, ale vieš to bolo tak, bude to tu, neni to tam, ja som 

prišiel,  

..................... – ak je tam nejaká hraničná čiara tam musí byť,  

Róbert Pepich – on dodržal odstup, ale nie je podľa našej dohody, ktorá tam bola, to je jedno, to už je 

pasé,  

Hendy Pepich – dom už stojí 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, otváram diskusiu  

Peter Kováč – a ty to chceš kúpiť takto celé ako to je, tak ako si to naznačil, hej 

Róbert Pepich – plus, mínus však so Zdenom sme to boli pozerať, bol som mu ukázať, čo by som chcel, 

a samozrejme, keď sa bude riešiť geometrický plán tak tam samozrejme bude niekto od vás aby sa to 

pozrelo na mieste ak k tomu dôjde 

Ing. Peter Sedláček -  ........... 

Ing. Pavel Zajac – vysoké napätie ide krížom 

Peter Kováč – tu je znázornené 

Hendy Pepich – tam to je, hej  

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči 

Pavol Šimun – ja sa spýtam, tento sused, keď ste mali územné konanie, stavebné konanie ste sa dohodli 

na niečom a on spravil niečo iné  

Róbert Pepich - v podstate áno  

Pavol Šimun – a je to aj písomne podchytené,  

Róbert Pepich - asi nie 

Peter Kováč – on to postavil hneď tu veda neho  

Róbert Pepich – ale vieš, vravím, ja mu nechcem robiť ani žiadne problémy,  

Ing. Pavel Zajac – to čo chce kúpiť to je  nejakých tritisíc štvorcov  

Róbert Pepich – áno, plus, mínus tritisíc štvorcov je to  

Bc. Zdenko Urav – tak čo, keby smde to ešte raz prebehli 

Ing. Pavel Zajac – nech sa páči, kto ešte chce k tomuto diskutovať 

Pavol Šimun – ja sa môžem ešte dačo opýtať, ja by som povedal toľko, Robo, nie je tam územný plán, 

čiže stavali ste ......., za druhé, je to veľká plocha a možno tam bude niekto tiež chcieť si kúpiť pozemok, 

čo máme teraz spraviť, a žiadostí je tuná na pozemky vraj dosť, ja neviem, či je to pravda či je to nepravda, 

nevidel som, na druhej strane obec momentálne necíti potrebu predávať pozemky, obec má peniaze, ten 
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pozemok nám neujde, a možno o tri roky, keď nám bude treba peniaze, tak možno predáme drahšie 

a alebo možno lacnejšie, ja neviem, to nikto nevie dopredu  

Peter Kováč – ale zasa aby on mal istotu, že aby tam dakto cudzí neprišiel a nepostavil 

Pavol Šimun – tak na to je stavebný úrad  

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, predsa  sme tam predsa stanovili tri parcely, ktoré skrátka boli odsúhlasené 

v zastupiteľstve že sa odpredávali, tak že sa to spravilo, hovorím zatiaľ nikto nepovedal, jediný kto mal 

žiadosť na výstavbu bol bratranec, či kto to bol  

Hendy Pepich – áno odo mňa z rodiny  

Pavol Šimun – tam boli dvaja ľudia sa mi zdá 

Hendy Pepich – bol to jeden človek  

Ing. Pavel Zajac – čiže nikto iný, hovorím, obec ani nemá zatiaľ zámer tam toto predávať na účel výstavby, 

skrátka,  tak sme sa nedohodli,  

Róbert Pepich – ja to ale nechcem kupovať na účel výstavby, ja to chcem kupovať ako záhradu a to 

záhradou aj tak zostane 

Peter Kováč – ale vieš, zase na druhej strane ty to môžeš teraz ako tebe sused povedal, a za roky tam 

bude zrazu budova  

Hendy Pepich – ale pre nás je dôležité hlavne aby sme tam nemali suseda, to je ten dôvod 

Peter Kováč – ja rozumiem, a potom je tá istota, že tam budovu nikto nepostaví, kým sme tu zatiaľ my, 

lebo je to neschválené ako stavebný pozemok teda neni to určené ako na výstavbu  

Róber Pepich – ako ja ti poviem, že to presne z tohto dôvodu kupujem aby tam budova nestála 

Hendy Pepich – práve preto  

Peter Kováč – veď ja ti rozumiem, že prečo to kupuješ a pozerám ako to vedenie tam ide, tam je nejaké 

ochranné pásmo a tam sa tak isto nemôže stavať a  

Hendy Pepich – veď vravíme, že by sme to teraz celé kúpili  

Róbert Pepich – keď sme začali stavať dom tak neboli prostriedky aby sme kúpili aj ten druhý pozemok, 

bohu žiaľ a  

Bc. Zdenko Urva – to je to, čo som ti vravel, že možno s tým bude problém, že viacej budú mať pre seba 

a že by z toho urobili stavebné pozemky a dali by to za drahšie, za dva roky situácia sa zmenila  

Róbert Pepich – to by som, vieš, to by som sám sebe neurobil, aby som tam postavil dom alebo predal 

ten pozemok preto že ja chcem tam mať kľud, ja som postavil zrub, chcel som ho postaviť mimo obce 

a preto som ten pozemok kúpil a nerátal som s tým, že  niekto až tak blízko pri mne postaví druhý dom, 

hej, nie som s tým uzrozumený ale už bohu žiaľ ale  

Ing. Pavel Zajac – dobre, vzadu sa hlási nech sa páči 

...............ja len k tomu druhému domu, teraz je tam .....tá cesta už tam zostane na ten ďalší pozemok  

Ing. Pavel Zajac – tá cesta je oddelená, tá cesta je oddelená už normálne geometrákom, tam vlastne 

ostala tá plocha  

...................ale to je obecná 

Ing. Pavel Zajac – áno, je tá obecná tá nebola predaná, nebola predaná  

.................čiže on bude mať vlastnú cestu 

Ing. Pavel Zajac – on túto cestu nepotrebuje, čo má on, nech sa páči 

Ivan Chládek – ja by som mal len, ak môžem ešte na margo toho, čo povedal tu Paľo, že obec necíti 

momentálne akože predávať, nemá snahu predať pozemky stavebné, podľa mňa situácia je asi taká, že 

záujem asi je, to Paľo povedal, záujem o stavanie je, to znamená že ak je tu záujem, že ľudia z vonku 

majú záujem tu stavať a byť tu na trvalý pobyt tak treba uvažovať aj o podielových daniach, hej, preto že 



 37 z 44 
 

ceny pozemkov, áno, tie sú, je burza, ceny kolíšu v istých obdobiach hore dolu ale zasa nie až o toľko 

aby to vyrovnalo keď príde sem čo ja viem  dvadsať domov sa postaví, bude tu čo ja viem ďalších 

päťdesiat ľudí z toho možno tridsať .............a podielové dane to úžasne vynahradia, hej...........cenou tej 

cene za pozemky 

 Peter Kováč – ešte sa ťa opýtam, je to intravilán či extravilán toto 

Ing. Pavel Zajac – toto je ešte asi intravilán, toto je intravilán, áno  

Peter Kováč – tento pozemok, hej 

Ing. Pavel Zajac – áno, končí vlastne ta tými tromi pozemkami, tam vlastne, kde je plaváreň 

Peter Kováč – nie je toto tá modrá čiara, čo je tu priložené intravilán 

Ing. Pavel Zajac – nie, modrá čiara ktorá je priložená, ktorá, ktorú myslíš, ten potok vyznačený, vodné 

plochy, ktoré, nie toto je cečková parcela,  nie ako môže to ísť, tieto hviezdičky, prosím vás ešte ak niekto 

má  

Pavol Šimun – ja sa ťa spýtam ak ti to hypoteticky nepredáme, a vznikli by tam ďalšie náhodou dva 

stavebné pozemky  lebo je to veľká plocha ty vieš vyčísliť náklady aké si mal na tú cestu potom lebo 

potom by tá cesta zostala prístupová aj pre ostatné pozemky a obec by vlastne na svoje náklady tú cestu 

dobudovala, to je obec povinná urobiť  

Róbert Pepich – ja by som s tým nesúhlasil, lebo sme boli dohodnutí inak, ja by som bol úplne proti – 

nerozumieť ďalej 

Peter Kováč – jasné, jasné  

Hendy Pepich – no to je a sme tu kvôli tomu ako prvý v podstate, tak že prečo by  - nerozumieť ďalej 

Peter Kováč – ale toto ste sa na to pýtali len akože informatívne  

Róbert Pepich – na čo 

Peter Kováč – no na tú cestu 

Ing. Pavel Zajac – extravilán,  

Katarína Resutíková Mandyčevská – no tak keď hovoríš, že to chceš kvôli tomu aby tam nikto nepostavil 

dom a necítiš sa dostatočne bezpečne už len tým, že mu nepodpíšeš skrátka súhlas a on tam nič nemôže 

postaviť 

Peter Kováč – nie, toto sa dá obísť, dá sa to obísť 

Róbert Pepich – sme na Slovensku, Katka, sme na Slovensku 

Peter Kováč – to sa dá obísť ale tým, že je to extravilán tak je to akože troška problém postaviť dom,  je 

tam nejaká prekážka ja ti môžem garantovať, že pokiaľ ale to nemôžem zase, tak že nič, že samozrejme, 

že by som to nikomu druhému nedal, samozrejme, že si prvý záujemca a ty to chceš asi neviem, či bude 

snaha to odpredať tak že 

Vladimír Kanda – ale do dákej zmluvy sa to dá dať, že v prvom rade by bol on 

Peter Kováč – že má predkupné právo nejako, alebo nejak tak to zabezpečiť 

Hendy Pepich – a to teraz idem platiť nájom za našu cestu do neviem kedy, iba kvôli tomu  

Peter Kováč – je to ringu, teraz hovoríme o parcele nie o ceste, cestu máte v prenájme takže tú  

Vladimír Kanda  - ale chcú to kúpiť kvôli ceste,  

Hendy Pepich – presne tak, my sme boli donútení hlavne kvôli ceste  

Róbert Pepich – tá cesta je, stále sa musí upravovať, je to štrková cesta do kopca, a vždy mi to zmyje 

voda ja to chcem vyasfaltovať, vieš, pokiaľ to neni moje tak to robiť nebudem, obec to určite robiť nebude, 

lebo to nie je hlavná cesta, hej, je to šesťdesiat metrov cesty po môj pozemok 

Pavol Šimun – Robo, a vôbec, keď ti vydala stavebné povolenie alebo stavebný úrad keď ti vydával 

stavebné povolenie na tom pozemku tak je povinný zabezpečiť prístupovú komunikáciu, všetko 
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Ivan Chládek – tak, presne  

Pavol Šimun – siete, všetko 

Róbert Pepich – ja som si cestu spravil, to je v poriadku,  

Pavol Šimun – ale po hranicu tvojho pozemku to mala spraviť obec  

Róbert Pepich – dobre, urobil som to ja len vieš, nepatrí mne  

Ing. Marián Benka – ja by som to navrhol, aby sme to odložili o dva týždne zasa a skúste za tie dva týždne 

navrhnúť cenu, ktorú by ste bol ochotný dať  

Pavol Šimun – a hovoríš, že nájom platíte za celú cestu  

Hendy Pepich – po bránu, áno 

Ing. Marián Benka – treba to ísť pozrieť, je to extravilán,  

Róbert Pepich – ja vám takto poviem, môžem,  

Ing. Pavel Zajac – pozor, Robo si žiadal sám ten nájom aby mohol platiť, aby skrátka, 

Róbert Pepich -  jasná vec, že je to nezaujímavé, že je to extravilán, ja som ochotný zaplatiť vyššiu sumu 

za ten pozemok ja jednoducho, šľak ma trafí ak tam niekedy niečo bude, a to môže byť, to my sa môžeme 

dohodnúť, zmenia sa tu ľudia, zmení sa starosta jedno z druhým ale stoja tam domy  

Pavol Šimun – vieš, Robo, tam sa môže stavať toľko koľko je v územnom pláne, lebo všetko to, čo ste vy 

tam postavili ste mimo územného plánu, toto keby sa dalo na stavebnú inšpekciu tak by som sa chcel 

pozrieť na to, ako by to bolo, vieš, no len toľko 

Róbert Pepich  - teraz nechajme tie pozemky, teraz sa bavíme môj názor je taký, ja som ochotný tam 

zaplatiť vyššiu sumu ako je, ako je suma za extravilán navrhnite vy  nejakú sumu za štvorec, za ktorú to 

chcete odpredať, môžeme to aj zmeniť veľkosť tej parcely , už to nemusí byť 

Peter Kováč – Robo, teraz nejde o to, koľko sme my ochotní dať, tam sa väčšinou odvoláva na to, koľko 

je súdno-znalecký posudok, to vieš a tam nebude nič, hej, a kvôli tomu to predať 

Pavol Šimun – a ten sused kúpil to vedľa po dvadsať euro za meter štvorcový 

Hendy Pepich – desať  

Ing. Pavel Zajac – osem voľačo 

Hendy Pepich – dokonca osem  

Ing. Pavel Zajac – osem aj niečo veď je to svah ako sviňa 

Hendy Pepich – však nech si skúsi niekto tie náklady vypočítať, stavať budovu v takom teréne 

Vladimír Kanda – presne tak  

Ing. Pavel Zajac – osobne si myslím, že ten tretí pozemok ani nepredáme ako ten posledný, lebo ten je 

ešte vo väčšom svahu  

Peter Kováč – a toto bol zámer obce akože vykresliť a predať tie pozemky 

Ing. Pavel Zajac – áno, predávali sme ich normálne, zastupiteľstvo rozhodlo a  

Miloš Sauka - Robo od tvojho pozemku až po vilu a keby že nejakých desať, tridsať metrov 

Hendy Pepich – my sme si nestanovili že to musí byť tých tritisíc metrov len kvôli tej ceste, tak že 

Miloš Sauka - rozumiem 

Peter Kováč – ale teraz ste vyznačili toto 

Hendy Pepich – sme sa pýtali Paľa, ako to máme vyznačiť, ale ja som sa aj Paľa pýtala  

Bc. Zdenko Urva - ......................kadejako, po dohode, vám je jedno, či kúpite polovicu pozemku 

Peter Kováč – jasné, že keď ty kúpiš toto, tak tam už nikto nepostaví  

 prekrikovanie, nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, skúsme sa posunúť ďalej, ďalej, hej 

Bc. Zdenko Urva – len taká pripomienka, skúsme to odložiť o dva týždne    
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Hendy Pepich – ale Robo tu neni 

Peter Kováč – to už bude len naše stanovisko, ktoré my povieme  

Pavol Šimun – ako sa rozhodneme, buď celé alebo len polovicu z toho, ja neviem, musíme to rozdeliť 

geometrákom, v každom prípade ty tu kvôli tomu vôbec chodiť nemusíš, žiadosť je tu a aj tak sa to bude 

musieť zverejňovať, celý ten postup to trvá určitú dobu  

Róbert Pepich – to mi je jasné  

Ing. Pavel Zajac – podľa mňa ak môžem, tak ja by som to skôr zverejnil ako nejakú menšiu plochu, že 

povedzme, zoberte si desať metrov lebo tam skrátka nedokáže nikto nič lebo cez to ide ešte vysoké 

napätie  a tu ide o to, tu ide o to, že teda my to musíme zverejniť a ako náhle to niekto uvidí na internete 

že sa to zverení tak začne špekulovať, aby nad tým nešpekuloval 

Róbert Pepich – ja s tým súhlasím 

Pavol Šimun – urobme to, čo Zdeno povedal, nechajme to, stiahnime to z rokovania a dohodnime sa, čo 

s tým pozemkom chceme, lebo žiadosť bola celý pozemok, hej, lebo my sme sa na to pozerali ako na 

celý pozemok, teraz by bolo dobre sa dohodnúť, čo s tým vlastne chceme spraviť a čo s tým môžeme 

spraviť  

Ing. Pavel Zajac – lebo ako náhle to zverejníme v takejto pozícii, to je presne to, čo chcel ten váš 

bratranec, že vlastne mimo vysokého napätia, mimo ochranného pásma vopchať tam ten dom 

Hendy Pepich – dobre, ale ja som sa aj vtedy pýtala, ja som bola dvakrát za tebou ak nie trikrát, môžem, 

iba dopoviem, išlo iba o to a si mi poradil ako to mám vyznačiť na tej mape, teraz som prišla znovu na 

úrad iba kvôli tomu aby mi niekto poradil ako to mám vyznačiť, ja som od začiatku zdôrazňovala že nám 

sa hlavne jedná o tú cestu to znamená či to bude desať metrov alebo dvadsať metrov ale cesta bude 

patriť nám, to je pre nás smerodajné, hej, mi nepotrebujeme tri tisíc metrov  

Pavol Šimun – viete, ak my vám predáme cestu tak ten pozemok je nám na dve veci   

Róbert Pepich – no veď presne i to ide  

Hendy Pepich – no veď o to nám ide, aby sa nestavalo, samozrejme, boli sme hlupáci  

Róbert Pepich – ja som to tam tak vyznačil  

Ing. Marián Benka – v množstve vstupných informácií chýba jedna zásadná, a potom by sme sa mohli 

porozprávať, aký je váš návrh nemusíme to teraz rozoberať a za pár týždňov  

Pavol Šimun – ja by som povedal, dohodneme sa poslanci, čo s tým ideme vlastne spraviť 

Bc. Zdenko Urva – dobehneme my, kedy vám to bude najlepšie 

Pavol Šimun – máte tu žiadosť, čiže určíte budete oslovení   

Bc. Zdenko Urva – nevyjadríme sa pravdepodobne do dvoch týždňov zaradíme to do programu a ak tak 

sa to prejedná  

Pavol Šimun – ja za seba môžem kľudne povedať že pokiaľ chcete celú parcelu tak s tým nebudem 

súhlasiť, to vám poviem na rovinu, keď poviete, že chcete z toho časť tak nech sa páči 

Hendy Pepich – my potrebujeme, ešte raz, my nepotrebujeme celú parcelu 

Pavol Šimun – ale my sme to nemali z tej žiadosti odkiaľ vedieť 

Peter Kováč – počúvaj Robo, keby že tu od tejto strany más tých desať metrov, koľko ti stačí, veď to je 

jedno, ale cesta zostane len v prenájme, či ani tak nie 

Ing. Pavel Zajac – tých desať metrov tam vyrieši všetko, lebo potom je tam vysoké napätie 

Peter Kováč – no veď to hovorím, máš istotu že tam nikto nepostaví  

Róbert Pepich – keď sa vieme dohodnúť tak, nie je problém, dáte desať, pätnásť metrov a tú cestu, tam 

ide aj tak ďalej vysoké napätie 
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Ing. Pavel Zajac – ale Robo tu aj tak ide, tu je jeden jediný problém, tá cesta ako sa my dostaneme na 

ten pozemok, ktorý tam ostane  

Peter Kováč – no to je ďalšia vec 

Ing. Pavel Zajac – my budeme musieť obchádzať vilu aby sme sa tam vôbec dostali  

Hendy Pepich – preto sa chceme dohodnúť ak tam už ten pozemok bude, ktorý sa nebude môcť použiť 

a na ten dáte desať, pätnásť metrov viac nepotrebujeme, peniaze potrebujeme ešte stále dávať do domu, 

nemáme zbytočné peniaze aby sme kupovali pozemky okolo nás   

Peter Kováč – no dobre, len ja teraz hovorím o tej ceste, že časť tej cesty by zostala naša, tých desať 

metrov by bolo vašich a  

Ing. Pavel Zajac – vieš ako, zasa sa chytí a oddelí sa pás desať metrový a vám vlastne z tej cesty 

pribudne, to je presne to, čo si povedal, však si to momentálne ty ak náhodou to chytíš  a predáš, povie 

táto cesta je moja, takto to chytí a ohradí betónovým pásom, to je presne aj opačne, čiže buď teda budeme 

spoločnými vlastníkmi, že budeš mať aj ty časť parcely ako budeme v podieloch ale ja bez teba nespravím 

nič a ty bezo mňa tiež nespravíš nič   

Hendy Pepich – ako budeme asfaltovať cestu, keď bude časť naša a časť vaša, bude sa podieľať na tom 

obec, hej, keď sa tá cesta bude robiť 

 prekrikovanie , nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – dobre,  

Róbert Pepich – tak by som poprosil o dva týždne ak aby sa dalo 

Ing. Pavel Zajac – dobre, ak teda súhlasíte ostatné odložíme o dva týždne, dobre  

Pavol Šimun – keď sa rozhodneme, že to ideme predávať určite budeš prvý oslovený 

Ing. Pavel Zajac – prosím vás, prejdeme teraz do bodu rôzne a ideme na plán kontinuálneho vzdelávania, 

prosím vás, pani riaditeľka má slovo 

Mgr. Monika Boboková – ďakujem ja vám predkladám podľa zákona tento plán kontinuálneho vzdelávania 

na rok 2019,on  bol prerokovaný v rade školy my potrebujeme uznesenie, že bol prerokovaný so 

zriaďovateľom, originálne kompetencie, materská škola .................nerozumieť, šum 

Ing. Pavel zajac – ďakujem, má ešte k tomu niekto niečo, dostali ste všetko mailom, má niekto k tomu 

plánu kontinuálneho vzdelávania  

Mgr. Monika Boboková – boli materiály poslané  

Ing. Pavel zajac – poprosím uznesenie  

Pavol Šimun – počkajte, musím napísať, nie je pripravené 

Ing. Pavel Zajac – je, hneď ďalšie, za tými je, ja ti to dám 

Pavol Šimun – asi som to nechal tam  

Pavol  Šimun - Uznesenie OcZ 4 – 15/2019 zo dňa 6.6.2019  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová 

schvaľuje  Plán kontinuálneho vzdelávania na rok 2019 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, dobre a ja tu už mám len jednu do rôzneho vec, 

všetko 

Mgr. Monika Boboková – nie 

Ing. Pavel Zajac – a čo ešte treba 

Mgr. Monika Boboková – ja chcem ešte riešiť jednu vec a tá vec sa týka školskej jedálne a školskej 

kuchyne keďže bol vypracovaný projekt a termín je vysoký a pripravuje sa už školský rok tak je potrebné 

rozhodnúť či teda idete, či ide zriaďovateľ  riešiť prestavbu jedálne a kuchyne alebo nie, keďže od 

septembra sa plánujú obedy zadarmo, v základnej škole sú tie priestory nevyhovujúce, to čo sa týka 

priestorovo, rozmerovo tak toto potrebujem doriešiť  
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Ing. Marián Benka – ja by som doplnil 

Pavol Šimun – môžem sa spýtať jednu vec, ty si sa spytoval pre tú elektriku 

Ing. Pavel Zajac – dal som žiadosť na vyjadrenie elektrikárom, majú sa k tomu vyjadriť, navýšil som 

kapacitu na na sto päťdesiat kilowattov  

Pavol Šimun – dobre,  dobre a k tomuto poviete dakto dačo, či čo  

Ing. Marián Benka – vlastne v tom závere finančnej komisie kde sme vlastne riešili to, žeby sme vlastne 

mali sa vyjadriť k možnosti úveru aby sme to spravili, hej, na nejakých pätnásť rokov aby sa vypísali 

výberové konania, nech to zrealizujeme či bude dotácia, či nebude dotácia na druhej strane sme sa včera 

aj bavili že termín je veľmi krátky na to, aby sme získali stavebné povolenie na to, takže ale jednoznačne 

chceme to spraviť a teraz je otázka, či pôjdeme nejakou jednoduchšou variantov aby sa to do septembra  

stihlo lebo do septembra by sa to asi v takom veľkom rozsahu neurobilo keďže ešte nemáme stavebné 

povolenie, projekt sa síce naháňal ale prípojky elektrikárov a všetko ostatné to za mesiac asi nestihneme, 

a treba financovanie tak aby sa zohľadnilo to časové hľadisko aby sa to do septembra stihlo a riskovať, 

a riskovať to, že august, september bude rozbabraný ale je to na vás aby ste to z hľadiska......dva mesiace 

žeby sa to posunulo, žeby sa rozvážalo  

Peter Kováč – to sme nevedeli, že či sa to dá posunúť  

Pavol Šimun – no a v podstate ja som navrhol aby sa spravilo to riešenie, ktoré máte pripravené rozšírenie 

len jedálne je to v podstate súčasť aj toho budúceho projektu, ten projekt s tým ráta čo ste vy vlastne 

pripravili pani riaditeľka a teraz je len otázka, že by my sme to mali odsúhlasiť a malo by sa k tomu urobiť 

zrejme stavebné povolenie alebo čo, ohlásenie zmeny účelu 

Ing. Pavel Zajac – tam sa zasahuje do statiky, musí byť tam stavebné povolenie  

Pavol Šimun -  veď práve preto, ale táto vec by sa dala spraviť do konca augusta  

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, osobne si myslím, reálne ak všetko pôjde dobre, najväčší problém sú 

elektrikári, ale ak všetko dobre pôjde tak do pol júla, najneskôr do konca júla by mohlo byť to stavebné 

povolenie, ale teraz je druhá otázka, bolo by to načim začať obstarávať, len aby to obstarávanie nebolo 

horši ako, ako stavebné povolenie  

Pavol Šimun  - veď preto sme my navrhli, žeby sme to spravili budúce prázdniny a dovtedy všetky tieto 

veci poriešili a pripravili tak, aby sme mali na 

Peter kováč – lenže počuj, ale stavebné povolenie potrebuješ aj k tomu zásahu čo hovoríš, tak v podstate 

v banke sa úver dá vybaviť  

Ing. Marián Benka – bez problémov 

Peter Kováč – čiže úver nie je problém a jediné to obstarávanie je  

Pavol Šimun – ale aj rozsah prác musíš zvážiť, Peter, tam ten rozsah prác, napríklad kde zoberieš k 31. 

júnu majstrov, čo to budú robiť,  

Peter Kováč – ale dovtedy už musí byť výberové konanie  

Bc. Zdenko Urva – ale výberové konanie prebieha  

Ing. Pavel Zajac – ja sa ešte idem inak spýtať, prosím vás, ja som nejako podrobne ten projekt neštudoval, 

existujú tam vlastne ...........ktoré sú zavreté dverami  

Pavol Šimun – áno, veď 

Ing. Pavel Zajac – no, čiže podľa mňa my ako by sme mali pripraviť stavebne to, aby kuchyňa zostala tak 

ako je bola uzavretá dverami a za tými dverami čo sa bude diať, ako bude sa diať, no však ako tam je 

prístup z druhej strany 

Pavol Šimun – z kuchyňou teraz nehýbať ten návrh, čo pripravila pani riaditeľka, kuchyňou nehýbať len 

pripraviť jedáleň aby na dve zmeny prestravovala tie deti,  
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Mgr. Monika Boboková – súčasne sme robili dvaja ľudia, zriaďovateľ, ktorý začal robiť tento veľký projekt 

cez kuchyňu a jedáleň, súčasne cez informáciu z ministerstva školstva že budú obedy zadarmo 

a uvedomovali sme si ten počet tak som požiadala statika, ktorý sa prišiel na to pozrieť, tak isto som 

odkonzultovala s poslancami a statik skonštatoval, urobil projekt, čiže my ho už máme, že je možné 

zväčšiť priestor jedálne tak, že sa zbúra priečka medzi dvoma priestormi, čiže statický posudok máme, 

rovnako urobili ľudia odtiaľto z Ľubietovej úpravy stien, vyrovnali podlahu, samozrejme, čakali sme na 

zbúranie priečky, to sme nemohli bez stavebného povolenia, čiže na to sme čakali, urobili sme aj elektriku 

v tých priestoroch len sme nezbúrali priečku, preto že potrebujeme aj teraz odstravovať deti do konca 

školského roka, už aj preklad máme, všetko len potrebujem papier na povolenie od pani Sokolovej – 

stavebný úrad, povolenie zbúrať priečku, to je celé a ja mám vyriešenú jedáleň a máme vyriešené 

odstravovanie detí od septembra a potom za tými zatvorenými dverami tak ako ste povedali jedáleň -  

kuchyňa tam sa môže robiť hocičo, čo súvisí s týmto projektom, a potom sa iba otvoria priečky a pokračuje 

sa ďalej, tú kuchyňu za tieto dva mesiace, nie sme naozaj nie sme schopní to urobiť tak ideme pokračovať 

to, čo som v podstate začala pri tejto informácii, je tam preklad, je tam elektrika, je tam všetko 

Ing. Pavel Zajac – otázka, preklad je už akože na mieste  

Mgr. Monika Boboková – nie, je tam na zemi položené železo,  

Pavol Šimun – je tam tá šína, čo vychádza stade  

Mgr. Monika Boboková – my sme nešli do búrania priečky,  

Ing. Pavel Zajac – nie ako ale je to riziko 

Mgr. Monika Boboková -  ale však statik urobil posudok 

Ing. Pavel Zajac – ale veď mne je to všetko jasné, len malo by sa to overiť, však si to urobte ak nikto do 

toho nezabŕdne 

Pavol Šimun – ale ako myslíš, statika, ktorý vypočítaval, dal tam pečiatku tak hádam si stojí a druhá vec 

Paľo, toto zobrali napríklad do toho veľkého projektu  

Ing. Pavel Zajac – ale mne je toto jasné,  

Mgr. Monika Boboková – toto patrí do toho projektu 

Ing. Pavel Zajac – ale však mne je toto jasné, tu ide o to akože nemôžeš na základe toho statického, že 

statik ti to vyráta tak chytiť a zasiahnuť do tej, hovorím zoberme si, sme v škole pre boha živého,  

Ing. Marián Benka – ten projektant, ktorý robí tú časť, ten statický zásah, vie nám to urobiť nejako 

operatívne, za nejaký príplatok 

Ing. Pavel Zajac – no ale tak toto nám nepomôže, ako,  ideme robiť stavebné povolenie na tento statický 

výkres 

Ing. Marián Benka - áno 

Pavol Šimun – a keby sme spravili stavebné povolenie na celú kuchyňu, na celý projekt aj na to  

potrebujeme 

Ing. Pavel Zajac – no však projekt na celú kuchyňu a je otázka či za mesiac dokážu zbúrať tú priečku a ja 

si myslím, že dokážu  

Mgr. Monika Boboková – dokážu 

Ing. Pavel Zajac – no tak normálne spravme stavebné povolenie na celý projekt a keď vy začnete toto  

tak bude to vyriešené,  

Pavol Šimun – a bude čiastkové riešenie, no tak to spravíme 

Ing. Pavel Zajac  -  ak bude stavebné povolenie a keď vy začnete toto, tak je to vyriešené, či to dokončíte 

o tri roky  

Pavol Šimun – no tak to sa bude dať, tak to spravíme 
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Ing. Pavel Zajac – no tak asi áno  

Ing. Marián Benka – toto len zistiť ..........k rozostavanej stavbe ked nude stavebné povolenie  

Ing. Pavel Zajac – myslíte nejakú čiastočnú kolaudáciu na tú jedáleň, pozrite sa, tam je hygiena a tá bude 

mať s tým problém  

Ing. Marián Benka – alebo alternatívne ak vieš niečo vyňať z časti, je projekt a dáme stavebné povolenie 

na úpravu  

Ing. Pavel Zajac – ale nech sa všetci vyjadria k celému projektu, je zbytočné aby sa vyjadrovali po častiach  

Ing. Marián Benka – jasné, dobre ale ....................... nech príde skolaudovať ten statik 

Ing. Pavel Zajac – toto musím prekonzultovať, dobre,  lebo vlastne stavebný úrad nám robí obec Brusno  

Ing. Marián Benka – že čo je jednoduchšie, lebo keď zaplatíme päťsto euro projektantovi čo robí  

Ing. Pavel zajac – dneska je to akože nedoriešime, tak že ako dobre, preveríme si to, tie možnosti  

Mgr. Monika Boboková – dneska to nedoriešime ale treba z toho nejaký záver urobiť, že teda ako 

Pavol Šimun – ten záver sme spravili  

Mgr. Monika Boboková – urobia toto, zbúrajú priečku  

Pavol Šimun – a pripravíme všetko tak aby budúce prázdniny sa prerobila celá kuchyňa  

Mgr. Monika Boboková – máme kúpené  aj kachličky, teda podlahovú krytinu my máme všetko, všetko  

Peter Kováč – len treba to teraz technicky doriešiť aby to bolo 

Mgr. Monika Boboková – cez stavebný úrad  

Pavol Šimun – papierovo potrebujeme  

Mgr. Monika Boboková – a hygienu som mala včera kontrolu zobrala som ich aj sem a vysvetlila o čo ide, 

tak áno, máme im potom zavolať keď to bude urobené  

Ing. Marián Benka - ...................pečiatku ukončenia stavby, nemôže to byť stavba ktorá bude stále 

otvorená a bude čakať na dokončenie 

Pavol Šimun – nie, to nie  

Mgr. Monika Boboková – to je tam uzavretý priestor nebudeme obmedzovať ani prevádzku 

Ing. Pavel Zajac – ako osobne si myslím, že nejaká čiastočná kolaudácia by sa dala  

Peter Kováč – ja mám také podozrenie, že cez ten objekt ......má ísť tá kanalizácia, cez tie priestory  

Ing. Pavel Zajac – ja potrebujem vyjadrenie hasičov a týchto  

Mgr. Monika Boboková – až cez ten ďalší priestor  

Peter Kováč – aha, ešte ďalej, kde je sklad 

Pavol Šimun – ona ide cez sklady  

 prekrikovanie , nerozumieť 

Ing. Pavel Zajac – veď iba rozšírime jedáleň, nič iné nerobíme  

Mgr. Monika Boboková – pán Kováč naozaj povedali, že tú stenu musia vybúrať v časti, ako bude výdajňa 

ale teraz je to už vyrovnané krásne na ten kúsok to už nevadí, lebo my zachránime celý priestor jedálne 

Ing. Marián Benka – bude to ako malá stavba či by nešla samostatne riešiť kde bude treba robiť projekt, 

urobí sa osobitý projekt na malú stavbu, nech to je radšej na istotu a stavebné konanie, to veľké môžeme 

spustiť ako  

Ing. Pavel Zajac – lebo to majú v počítači a ak povedia, že bude lepšie len prístavba jedálne ale nie, že 

nie prístavba ale rozšírenie jedálne tej stravovacej časti, možno že to fakt ten výkres, tie vyjadrovačky 

tam budú ako na celý projekt ale dali by sa použiť tie, ktoré máme na celé, no dobre, odkonzultujeme to, 

prosím vás ja mám ešte jednu vec, ktorú mi poslal dneska pred zastupiteľstvom pán Vyhnička – žiadam 

vás o zaradenie do zastupiteľstva požiadavku o výmenu ohrievača vody – obojživelník na prevádzku 

bowlingu, pokiaľ možno, čo najskôr 
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Peter Kováč – a ja sa vrátim k tomu, čo som hovoril, že sme hovorili o prehodnotení tých zmlúv aby sme 

aspoň takéto veci vedeli vykryť z toho nájmu, veď ja nehovorím,  že mu tam máme zdvihnúť, ale tridsať 

euro ak je reálny, čo som pozrel tak je to akože smiešna suma a ešte, a ešte má tam kúrenie zadarmo  

takže to je , aspoň aby si to zarobilo na seba  

Ing. Pavel Zajac – je to smiešna suma, súhlasím, mňa raz pani Vyhničková  

 prekrikovanie , nerozumieť 

Bc. Zdenko Urva – ten nájom bude treba jednoznačne prehodnotiť a dať nejaké reálne ceny  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čo vám mám na to povedať, dobre, čo mu mám na to odpovedať  

Peter Kováč – že prehodnotíme jeho nájomnú zmluvu a ak chce, tak  

Ing. Marián Benka – prevádzkuje komerčnú živnosť ak mu odišlo zariadenie, zariadenie je odpísané alebo 

nech zostane bez alebo nech si kúpy na vlastné náklady, výška toho nájmu je skutočne taká smiešna, že 

my nie sme povinný mu zabezpečiť teplú vodu v rámci nájomného, nám nájomné platí za priestory nie za 

to, že tam má rozvody teplej vody, ako neviem  

Pavol Šimun -  ten bojler je čí 

Ing. Pavel Zajac – náš,  

Ing. Marián Benka – ale keď už je pokazený tak tým pádom končí životnosť, tým pádom už nie je náš, 

lebo skončil životnosť, my mu tam tak môžeme vystaviť zákaz prevádzkovanie, preto že nespĺňa 

technické parametre a poslať mu tam kontrolu od hygienikov  

Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže ..má ešte niekto niečo, rôzne, diskusia, záver 

Ivan Chládek – no diskusia, ja som  

Ing. Pavel zajac – dobre, nech sa páči 

Ivan Chládek – takto, ja si myslím, že tu už dosť dlho sedíme, väčšina ľudí už odišla, a to znamená, čo 

sa týka  toho jedného bodu, už sme sa ho dotýkali cez financie, to znamená tie oslavy týka sa to osláv 

vlastne toho stretnutia dvanástich, siedmych alebo koľko to bolo tých banských miest z tej príležitosti 640. 

výročia udelenia výsad kráľovských, Libetbanya lebo Ľubietová nebola no a udiali sa tu veľmi čudné veci  

Ing. Pavel Zajac – aké čudné 

Ivan Chládek – ja len takto, vravím, už nás je tu podľa mňa málo, myslím, že sme už unavení to znamená 

že ja si tento bod nechám na ďalšie zasadnutie, dobre 

Ing. Pavel Zajac - dobre  

Ivan Chládek – čiže na ďalšom zasadnutí 

Ing. Pavel Zajac – dobre, prajem vám všetkým  

Peter Kováč –  Paľo, ešte termín zasadnutia  

 

 

 

 

Zo zasadnutia bol vyhotovený zvukový záznam 
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